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8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

وزیر آموزش وپرورش در گردهمایی نومعلمان تمدن ساز استان اصفهان:

معلمان سفارشی  را نپذیرفتیم 

7

توسعه سامانه های هوشمند در پاسگاه های 
پلیس راه  استان اصفهان

کمبود برق، مشکل اساسی شهرک صنعتی 
خب؛ خیال  مان راحت شد!مورچه خورت اصفهان است

کانون های مساجد 
متناسب با نیاز محله 
خود برنامه اجرا کنند

لزوم پرهیز از 
 شعارزدگی و

 توجه به عملگرایی

34 زیرگذر در 
 استان اصفهان 

در حال اجراست
28 7

شــهادت امام موسی کاظم )ع ( را تســلیت می گوییم

وعده صادق یک دانش آموز:
 برخی از مسئولان یاد بگیرند!

5

ناظر تزئینات معماری اداره کل میراث فرهنگی اصفهان: 
 عوارض و سوراخ های روی  ستون های چهلستون، 

جدید نیست و ربطی به موریانه ندارد؛

مهم ترین دستاورد کنگره 24 هزار 
شهید استان چه بود؟

تربیت نسلی آشنا به 
فرهنگ ایثار 

5

سازمان آگهی های روزنامه زاینده رود

031_36284167_8

6

آگهی مزایده عمومی شماره 17149 )نوبت دوم(

شــهرداری شاهین شــهر در نظر دارد نســبت به فروش اقلام 

اسقاطی از طریق مزایده عمومی  و با جزئیات مندرج در اسناد 

مزایده، با بهره گیری از ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت 

)www.setadiran.ir( و با شماره مزایده 1002094734000010 

به صورت الکترونیکی اقدام نماید. 

زمان انتشار در سایت: 1402/08/03

مهلت دریافت اسناد مزایده: 1402/08/13

تاریخ بازدید: 1402/08/22 

مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 1402/08/23

زمان بازگشایی: 1402/08/23

زمان اعلام به برنده: 1402/08/24

ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی است:

1- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت میباشــد و کلیه مراحــل فرآیند مزایده شــامل خرید و 

دریافت اســناد مزایده )در صــورت وجود هزینــه مربوطه(، 

پرداخت تضمین شــرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد 

قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این 

طریق امکان پذیر می باشد.

2- کلیه اطلاعات موارد اجاره شــامل مشــخصات، شرایط و 

نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، 

بررسی و انتخاب می باشد.

3- علاقه مندان به شــرکت در مزایده می بایست جهت ثبت 

نام ودریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شــماره های ذیل 

تماس حاصل نمایند:

مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: 021-41934

 اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام اســتانها، در ســایت ســامانه

  )www.setadiran.ir( بخــش »ثبــت نــام / پروفایــل 

مزایده گر« موجود است.

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر  م  الف:1593470

آگهی مزایده 

اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان گلپایگان در نظر دارد:

1- برابر قانون موجر و مستاجر مصوب سال 76 و آیین نامه اجرایی آن پنج باب مغازه را برای مدت یکسال از طریق مزایده کتبی به 

اجاره واگذار نماید.

2- برابر قانون موجر و مستاجر مصوب سال 76 و آیین نامه اجرایی آن پنج واحد اداری را برای مدت یکسال از طریق مزایده کتبی 

به اجاره واگذار نماید.

3- برابر بند 1 ماده 3 آیین نامه داخلی برگزاری مزایده محصول 340 اصله درخت گردو را به فروش برساند.

4- برابر قانون موجر و مستاجر مصوب سال 76 و آیین نامه اجرایی آن یک باب منزل مسکونی را برای مدت یکسال از طریق مزایده 

کتبی به اجاره واگذار نماید.

در ضمن زمان برگزاری مزایده 15 روز کاری پس از تاریخ انتشار آگهی می باشد.

متقاضیان می توانند بــا مراجعه حضوری به اداره اوقــاف و یا مراجعه به وبــگاه Esfahan.oghaf.ir و تماس با شــماره تلفن 

57484501 اطلاعات بیشتر کسب نمایند.

اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان گلپایگان  م الف: 1597779
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تحلیل تغییرات تیم فوتبال ذوب آهن از دید کارشناسان:

+  مثبت!

2

5

نوبت اول 

چاپ  دوم 

اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان گلپایگان



مدیرکل امور استان های کانون های فرهنگی هنری مساجد کشور:

کانون های مساجد متناسب با نیاز محله خود برنامه اجرا کنند
مدیرکل امور استان های ســتاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مساجد کشور گفت: کانون های مساجد متناسب با زیست بوم فرهنگی 

و نیاز محله پیرامونی خود برنامه اجرا کنند.
محمدتقی محمدیان، در نشســت فصلی مدیران مسئول کانون های 
فرهنگی و هنری مســاجد، امام جمعه و فرماندار شهرستان نجف آباد 
در سالن فرزانگان این شهر اظهارکرد: نیازسنجی و مطالعه پیرامون بام 
و بوم فعالیت کانون های فرهنگی و هنری لازم بوده تا بر این اســاس 

برنامه ریزی کاری صورت بگیرد.
وی افزود: ابلاغ برنامه ها از مرکز به شهرها و روستاها مانع از نیازسنجی 
و تصمیم میدانی مدیران و تیم اجرایی کانون های مســاجد می شود و 
فعالیت های ابلاغی نیز باید متناســب با نیاز و ظرفیت ها بومی سازی 
شــود.به گزارش ایســنا، مدیرکل امور استان های ســتاد هماهنگی 
کانون های فرهنگی هنری مســاجد کشــور با بیان اینکــه کار جهادی 
خسته ناپذیر است، تصریح کرد: تداوم فعالیت ها نباید گرفتار بودجه و 
حمایت ها قرار گیرد که البته ستاد کانون های مساجد کشور عزم و اراده 

خود را برای حمایت و پشتیبانی از این مراکز به کار گرفته است.
وی ادامه داد: با وجود ســفارش رهبر معظم انقلاب در خصوص نقش 
و جایگاه کانون های فرهنگی و هنری مســاجد، اما توزیع اعتبارات در 
سطح مطلوب نیست که باید نگاه مســئولان ارشد کشوری و محلی به 
این موضوع توجه کنند.محمدیان، نقش ســتادهای استانی و مرکز را 
در تسهیل شــرایط برای فعالیت های کانون های مساجد مهم خواند 
و گفت: نباید این نهادهای بالادســتی رقیب کانون بشــوند بلکه باید 
 کار را تســهیل و با ارتباط گیری بین مراکز و دستگاه های اداری از آنان 

حمایت کنند.
وی، حمایت و پشتیبانی مســئولان نجف آباد از کانون های مساجد را 
حائز اهمیت دانست و یادآورشد: در کنار روحیه جهادی تیم کانون های 
مساجد، همراهی مسئولان این شهرستان کار فرهنگی و هنری مساجد 

را تسهیل می کند و امان رونق فعالیت ها را به همراه دارد.

تاسیس کانون های خواهران در مقابله با بحران هویت
همچنین مشاور رییس ســتاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مساجد کشور در بخشی از ســخنان خود به سیاست جدید ستاد در 
تاســیس کانون های فرهنگی و هنری خواهران اشاره کرد و گفت: با 
توجه به مقتضیات زمــان و لزوم تربیت زن مســجدی و تراز انقلاب 

اسلامی، تاسیس این مراکز مورد توجه ویژه قرار گرفته است.
وی ادامه داد: تاسیس این مراکز در موازات کانون های فرهنگی و هنری 

قبلی نیست بلکه فرصتی برای انجام فعالیت های تربیتی خاص بانوان 
بوده و گرنه مابقی برنامه ها توسط کانون برادران امکان مدیریت دارد.

به گفته محمدیان، در تاسیس کانون های فرهنگی و هنری خواهران در 
مساجد به دنبال ایجاد مرکز جدید نیستیم و تنها می خواهیم تبعیض 
جنســیتی را رفع و به صورت تخصصی در حوزه باورهــای اعتقادی و 
تربیتی کار کنیم.وی خاطرنشان کرد: اختلاف در مسجد معضلی جدی 

است که نباید در بین مراکز فرهنگی و متولیان امر ایجاد شود.

توجه کانون های مساجد به پیشگیری از آسیب های اجتماعی
امام جمعه نجف آباد نیز در این نشست به نگرانی ها و پیامدهای شوم 
اجتماعی اشاره کرد و گفت: این آســیب ها به رشد و پیشرفت جامعه 

صدمه می زند و نسل جدید را از مسیر حقیقت دور می کند.
حجت الاسلام و المسلمین مصطفی حسناتی با بیان اینکه کانون های 
فرهنگی و هنری در این خصوص نقش مهمی دارند، اظهار کرد: برنامه 
ریزی برای جذب نسل جدید، آگاهی بخشی، آموزش و ارتقای سطح 
سواد عمومی می تواند گام اساسی در پیشگیری از آسیب های اجتماعی 
بردارد.وی ادامه داد: احیای مســاجد قدمی بزرگ در رفع مشــکلات 
جامعه خواهد بود که این امر مســتلزم جذب مردم به ویژه جوانان و 

نوجوانان است که کانون های فرهنگی و هنری مساجد چنین رسالتی 
را بر عهده دارند.به گفته امام جمعه نجــف آباد، عدم حضور و جمعیت 
اندک جوانان و نوجوانان در مســاجد چالشی جدی در این حوزه است 
که تاسیس کانون های مســاجد و برنامه های متنوع آنها می تواند این 

مشکل را رفع کند.

لزوم حمایت و پشتیبانی از کانون های فرهنگی و هنری 
معاون اســتاندار و فرماندار ویژه نجف آباد نیز در بخشی از این جلسه 
به اتفاقات سال گذشته و توطئه دشمن برای آسیب به نوجوانان اشاره 
کرد و گفت: دشمن تمام ابزارهای رســانه ای، امکاناتی و تجهیزاتی را 
برای تحقق اهدافش به کار گرفته بود ولی مــا کمترین کارها را انجام 
داده ایم.موسی مبشــری با بیان اینکه حمایت از کانون های مساجد 
ضروری اســت، افزود: علاوه بر حمایت های وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی دســتگاه های محلی نیز پشــتیبانی از این مراکز را در برنامه 
خود قرار دهند.وی با بیان اینکه کانون هــای فرهنگی و هنری امکان 
ارائه خدمات به نســل جدید را دارند، ادامه داد: در این چنین شرایط 
جنگی خاص نباید از سرمایه انسانی غافل بشویم که دشمن بخواهد 

از آن استفاده کند.

استاناخبار
شنبه 13 آبان 1402 / 19 ربیع الثانی 1445 / 4 نوامبر 2023 / شماره 3943

تصویب ۸۰ مصوبه برای توسعه شاهین شهر و میمه
استاندار اصفهان گفت: بالغ بر ۸۰ مصوبه برای پیشرفت و آبادانی شهرستان شاهین شهر و میمه به تایید و 
تصویب رسید.به گزارش ایسنا و به نقل از  استانداری اصفهان، سیدرضا مرتضوی در شورای اداری مشترک 
استان و شهرستان شاهین شهر و میمه، اظهار کرد: امســال طی برنامه سفرهای شهرستانی که در دستور 
کار شورای اداری استان قرار دارد، سعی کردیم برنامه منســجمی را با حمایت و همکاری همه دستگاه ها 
برنامه ریزی کنیم.وی ادامه داد: در شهرستان شاهین شهر و میمه حضور یافتیم و رؤسای دستگاه های استان 
پروژه های مختلفی را بازدید و برنامه های متعددی را در شهرستان دنبال کردند.استاندار اصفهان بیان کرد: 
در شهرهای گرگاب، میمه، وزوان، گز و ... پروژه ها را مورد رصد قرار دادیم. خوشبختانه با حمایت مسئولان 
شهرستان اقدامات بسیار خوبی در شهرستان انجام شده است.مرتضوی خاطرنشان کرد: پروژه های متعدد 
حوزه بهداشت و درمان، آموزشی، عمرانی و زیرساختی در جریان این سفر افتتاح شد.وی اظهار کرد: دیداری 
با نخبگان و موثرین شهرستان داشتیم و همچنین با آحاد مردم شهرستان بالغ بر ۷۳ نفر از مردم شاهین شهر 
و میمه در ملاقات مردمی دیدار و گفت وگو کردیم.استاندار اصفهان عنوان کرد: معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری با شهرداران، بخشداران، دهیاران و رؤسای شوراهای اسلامی شهر و روستای شهرستان شاهین 
شهر نیز دیدار و گفت وگو کرد. مرتضوی گفت: در جلسه شورای اداری مشترک استان و شهرستان نیز رؤسای 
دستگاه های مختلف استان حضور یافتند و بالغ بر ۸۰ مصوبه برای پیشرفت و آبادانی شهرستان شاهین شهر 
و میمه به تایید و تصویب رسید.وی ادامه داد: ۱۹ مصوبه در حوزه اقتصادی، ۳۵ مصوبه در حوزه زیرساختی و 
عمرانی و ۲۶ مصوبه نیز در شورای اداری مشترک استان و شهرستان به تایید رسید.استاندار اصفهان متذکر 
شد: پروژه های مهم شهرستان در حوزه های مسکن، توســعه زیرساخت های اقتصادی، راه و شهرسازی و 
ورزش و جوانان مورد توجه قرار گرفتند.وی در پایان درخصوص مازوت سوزی در فصل سرد سال، گفت: طی 
دو سال گذشته جلسات متعددی را در سطح ملی برگزار کردیم و مراتب و شرایط استان را برای وزیر کشور، 
ریاست جمهوری و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست تشریح و تلاش کردیم اصفهان را به نحوی معرفی 
کنیم تا از شرایطی که به خاطر سوخت مازوت بر استان اصفهان تحمیل می شود آگاه باشند امیدواریم تلاش 

ما نسبت به محدودسازی مازوت سوزی در اصفهان به نتیجه برسد.
 

در جریان سفر استاندار انجام شد؛

اعلام رفع کامل چالش ۱۵ ساله زمین کارکنان دولت در 
شاهین شهر

فرماندار شاهین شهر و میمه از دستاوردهای بزرگ سفر شهرستانی استاندار اصفهان را رفع کامل چالش 
۱۵ ساله تغییر کاربری اراضی کارکنان دولت موسوم به »میلاد« عنوان کرد.به گزارش ایرنا، سید محمدرضا 
کاظمی طبا در حاشیه نشست شورای اداری شهرستان شاهین شــهر و میمه به خبرنگار ایرنا گفت: در 
این جلسه دیداری برای ملاقات نمایندگان شرکت تعاونی کارکنان دولت شاهین شهر با استاندار فراهم 
شد.وی اظهار داشت: در این راستا استاندار اصفهان دســتور رفع این مشکل را به رییس سازمان جهاد 
کشاورزی و مدیرکل صمت )صنعت، معدن  تجارت( داد  و تفاهم نامه ای برای صدور فیش تغییر کاربری 
اراضی صادر شد.فرماندار شاهین شهر  مینه افزود: بر این اساس مقرر شد این عوارض از سوی شرکت 
تعاونی به حساب جهاد کشاورزی واریز شود.وی خاطرنشان کرد: با پرداخت فیش مابه التفاوت تغییر 
کاربری این اراضی، مشکل اعضای این شرکت تعاونی مرتفع می شود.به گزارش ایرنا، اراضی ۴۲ هکتاری 
»میلاد« حدود ۱۵ سال پیش توسط شرکت تعاونی مسکن کارکنان دولت شاهین شهر و میمه خریداری 
شد؛ اما واگذاری آن به حدود ۸۰۰ عضو این شــرکت به دلایل قانونی میسر نشده و در سال های گذشته 
این موضوع بلاتکلیف مانده بود.در پی بیست وششمین سفر شهرستانی استاندار،  معاونان  و مدیران کل 
استانی به شاهین شهر و میمه مشکل این اراضی با تدبیر نماینده دولت در استان اصفهان بالاخره مرتفع 
شد.مرکز شهرستان شاهین شهر و میمه در فاصله حدود ۱۵ کیلومتری شمال مرکز استان اصفهان قرار دارد؛ 
این شهرستان یکی از کانون های مهم جمعیتی استان است که بخشی از سرریز جمعیت مرکز استان را 

در خود جای داده و از مهاجرپذیرترین شهرستان های استان محسوب می شود.

طرح »چفیه های بهشتی« در نطنز اجرایی شد
فرمانده ناحیه مقاومت بسیج نطنز ضمن اشاره به مطالبه گری مسائل اساسی نطنز در مجمع بسیجیان گفت: طرح »چفیه های بهشتی« در نطنز اجرایی شد.سرهنگ 
علیرضا شبانی زاده در اجلاس عمومی مجمع بسیجیان شهرستان نطنز اظهار داشــت: هدف اصلی برگزاری این اجلاس ترویج گفتمان تخصصی، جریان سازی و 
مطالبه گری در خصوص مسائل اولویت دار و اساسی شهرستان نطنز است.وی ضمن اشاره به برگزاری کارگروه های تخصصی ذیل مجمع بسیجیان شهرستان نطنز 
طرح های ارائه شده در اجلاس را تشریح کرد و گفت: در شناسایی مسائل اولویت دار شهرستان نطنز از همه ظرفیت ها، صاحب نظران، نخبگان، هئیت های اندیشه ورز، 
نمایندگان سمن ها و حلقه های میانی، اقشار بسیج و کارگروه های شورای برنامه ریزی فرمانداری استفاده شده است.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان نطنز 
در بخش دیگری از سخنان خود از اجرای طرح چفیه های بهشتی خبر داد و ابراز داشت: طرح چفیه های بهشتی ویژه مدارس غیر دولتی شهرستان نطنز برگزار شد.وی 
افزود: این طرح برای اولین بار در سطح شهرستان نطنز اجرا و در قالب واحد بسیج دانش آموزی امیدان افتتاح شد و مدیران مدارس غیر دولتی شهرستان نطنز به 
عنوان فرمانده واحد هر حوزه معرفی شدند.سرهنگ شبانی زاده ضمن اشاره به یوم ا... ۱۳ آبان تصریح کرد: یقینا مردم غیور ایران با جمعیت میلیونی بار دیگر اقتدار، 
اراده و ایمان خود را به رخ همه مستکبران عالم خواهد کشید و به دشمنان می گوییم که اگر دست از دشمنی ها برندارید، از جایی که فکر نمی کنید به شما ضربه می زنیم.

رییبس بیمه سلامت شهرســتان نطنز شیوه جدید 
کلاهبرداری از شهروندان را تشریح کرد.جواد تدبیری 
در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در  نطنز  اظهار داشت: 
هرگونه تماس تلفنی یا پیامکی با شهروندان با ادعای 
ارائه یا فروش کارت هوشــمند بیمه سلامت یا بیمه 
تکمیلی و کارت سلامت طلایی، سوء استفاده از نام 
سازمان بیمه ســلامت بوده و این تماس ها به هیچ 
عنوان از طرف این سازمان نیســت.تدبیری درباره 
کلاهبرداری از شهروندان و بیمه شدگان سازمان بیمه 
سلامت به وسیله تماس تلفنی افزود: سودجویان 
با روش های مختلفی تلاش می کنند که شهروندان 
را برای فروش بیمه های تکمیلی قانع کنند.رییس 

بیمه سلامت شهرســتان نطنز در بیان کلاهبرداری 
برخی افراد از بیمه شــدگان تصریح کرد: این افراد از 
عباراتی مانند »کارت هوشــمند سلامت«، »کارت 
بیمه سلامت« و یا »کارت ســلامت طلایی« برای 
این منظور سوء استفاده می کنند.وی تصریح کرد: 
سازمان بیمه سلامت ایران هیچ گونه تماس تلفنی 
با شهروندان یا بیمه شــدگان برقرار نمی کند و اصولا 
چیزی به نام »کارت هوشمند ســلامت«، »کارت 
بیمه سلامت« و یا »کارت سلامت طلایی« مربوط 
به این ســازمان وجود ندارد و این تماس ها با هدف 
کلاه برداری از شهروندان از طرف برخی افراد سودجو 
برقرار می شود.رییس بیمه سلامت شهرستان نطنز 

تاکید کــرد: این کلاهبــرداران در تماس های تلفنی 
خود با شهروندان با دادن وعده های دروغین از جمله 
ارائه بیمه تکمیلی به بیمه شدگان،ارائه بیمه مکمل 
دندانپزشکی، ارائه دفترچه بیمه یا کارت بیمه سلامت، 
داشــتن قرارداد و پرداخت هزینه های آزمایشگاه، 
ویزیت پزشکان و داروخانه ها و هزینه های دارویی با 
احتساب حق بیمه به بیمه شده ها اقدام به اخاذی از 
مردم کرده و باعث سوء استفاده از نام این سازمان 

و خدشه دار شدن در منظر افکار عمومی می شوند.

 توضیحات رییس بیمه سلامت نطنز در مورد شگرد
 جدید کلاهبرداری

عکس: فارس

عکس    خبر   

مراسم تشییع و 
خاکسپاری پیکر جانباز 

۷۰ درصد در درچه
پیکر جانبــاز ۷۰ درصد، محمدرضا شــاه 
نظری، پس از تشــییع، در گلزار شهدای 
امامزادگان حمیده و رشیده خاتون شهر 
درچه آرام گرفت. به گفته ســید ابراهیم 
رضوی، از همرزمان شــهید، این شــهید 
ســرافراز، ســال ۶۱ در عملیات والفجر 
مقدماتی در منطقه فکه در ۱۶ سالگی، بر 

اثر انفجار مین جانباز شد.

کمبود برق، مشکل اساسی شهرک صنعتی مورچه خورت 
اصفهان است

یک فعال اقتصادی گفت: تامین زیرساخت انرژی بویژه برق، لازمه فعالیت و تولید واحدهای صنعتی 
است و کمبود برق از مشکلات اساسی واحدهای تولیدی در شهرک صنعتی مورچه خورت اصفهان است.
امید هوایی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا بر ضرورت رفع مشکلات و تامین انرژی مورد نیاز تولیدکنندگان در 
راستای تحقق شعار سال با عنوان »مهار تورم و رشد تولید« تاکید کرد و افزود: تامین نشدن این زیرساخت 
در شهرک  مورچه خورت، واحدهای فعال یا در حال توسعه این شهرک را با مشکل اساسی مواجه کرده 
است.وی تاکید کرد: تاکنون رایزنی بسیاری با مسئولان مربوطه برای حل مشکل برق این واحدها انجام 
شده که نتیجه ای در برنداشته است.به گفته وی، توافقنامه ای برای تامین ۱۶ مگاوات برق شهرک مورچه 
خورت با شرکت برق منطقه ای در سال ۱۴۰۰ منعقد شد؛ اما با توجه به کسری بودجه شرکت برق، احداث 
این پست به تعویق افتاد.مدیرعامل شرکت کیان سامان اسپادانا از مسئولان شرکت برق خواست تا برای 
تقویت زیرساخت های انرژی در شهرک صنعتی مورچه خورت و حل مشکل واحدهای تولیدی آن اقدام 
کنند.وی خاطرنشان کرد: الحاقیه ای برای تامین ۱۰ مگاوات برق شهرک توسط شرکت برق منعقد و مقرر 
شد در پست موجود شهرک مبدل نصب شود که در کوتاه مدت بخشی از برق مورد نیاز واحدهای صنعتی 
را تامین کند که البته این کار انجام شد؛ اما پاسخگوی نیاز شــهرک نبود.هوایی ادامه داد: برای تکمیل 
تاسیسات فوق توزیع در شهرک و تامین ۷۰ مگاوات برق توافقنامه جدیدی هم سال گذشته با شرکت برق 
منطقه ای منعقد شد که کل نیاز شهرک را تامین کند و زمین پست نیز از طرف شرکت شهرک های صنعتی 
استان به این شرکت تحویل داده شــد ولی همچنان مشکل تامین برق شهرک پابرجاست.مدیرعامل 
شرکت کیان سامان اســپادانا اظهار امیدواری کرد با اتخاذ تدبیر مسئولان برای تامین زیرساخت های 
شهرک صنعتی مورچه خورت، مشکلات مبتلابه مرتفع شود تا تولیدکنندگان بتوانند بدون دغدغه به تولید 
خود ادامه دهند و دستگاه های خدمات رسان نیز با انجام تعهد خود نسبت به تامین زیرساخت ها گامی 
در جهت توسعه و آبادانی استان و کشــور بردارند.به گزارش ایرنا، مورچه خورت از توابع بخش مرکزی 
شهرستان شاهین شهر و میمه در استان اصفهان است.شهرک صنعتی مورچه خورت با مساحت ۶۱۳ 
هکتار و ۴۸۹ واحد بهره بردار و اشتغال زایی برای ۲۲ هزار و ۴۷۰ نفر در ۴۵ کیلومتری شمال اصفهان قرار 
دارد.۸۰ شهرک صنعتی مصوب در اصفهان وجود دارد که از این تعداد ۷۵ شهرک عملیاتی شده و در حال 
واگذاری است.تاکنون ۵۰ درصد از شهرک های این اســتان به ظرفیت نهایی خود رسیده اند.هم اینک 

بیش از ۱۴۰ هزار نفر در شهرک ها و نواحی صنعتی مصوب و فعال استان اصفهان مشغول کار هستند.
 

مرمت برج تاریخی کبوترخانه حسین آباد هرند
برج کبوترخانه مزرعه حسین آباد شهر هرند مرمت و بهسازی شد.سرپرست اداره میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی هرند گفت: برای مرمت این برج ۱۵۰ ســاله بیش از ۴٠٠ میلیون تومان 
هزینه شده است.حمزه مرتضوی افزود: عملیات مرمتی این برج کبوترخانه شامل عایق کاری پشت 
بام، استحکام بخشی سقف، کاهگل دیوار ها، مرمت کنگره ها، استحکام بخشی پایه ها، فنداسیون، 
محوطه سازی و نورپردازی داخل و بیرون بود.در شهرستان هرند ١٢برج کبوتر خانه شناسایی و ۵ اثر 

به ثبت ملی رسیده و دو برج احیا و مرمت شده است.
 

آسفالت معابر و کوچه های خاکی شهرستان خوانسار 
در طرح نهضت آسفالت معابر و کوچه های خاکی خوانسار در ۹ مرحله با بیش از ۴۰۰ میلیارد ریال هزینه 
آسفالت می شود.به گزارش خبرگزاری صدا وسیما، مرکز اصفهان؛ شهردار خوانسار گفت: شهر خوانسار 
۲۰۰ کوچه خاکی با وسعت ۱۰۰ هزار مترمربع و ۳۰۰ کوچه با آسفالت فرسوده دارد.مهدی احمدی افزود: 
ســه گروه ۵۰ نفره بصورت مکانیزه و دســتی در هفت مرحله ۱۲۰ کوچه را با ۱۲۰ هزار مترمربع وسعت 
آسفالت کرده اند.وی گفت: یکی از مشکلات اصلی شهر نبود کمربندی در خوانسار و عبور خودرو های 

سنگین از معابر اصلی بوده که موجب آسیب جدی به آسفالت خیابان های این شهر شده است.

خبر روز

ثبت نام ۱۷۰۰ متقاضی در 
چهارمین دوره جشنواره 

ملی فردخت کاشان
فرمانده ناحیه مقاومت بســیج کاشان ضمن 
اشــاره به ثبت نام ۱۷۰۰ متقاضی در چهارمین 
دوره جشــنواره ملی فردخت کاشــان گفت: 
مهلت ثبت نام تا ۱۵ آبان تمدید شد.به گزارش 
خبرگزاری تسنیم از کاشــان، سرهنگ کریم 
اکبری در نشســت خبری با اصحاب رســانه 
ضمن اشاره به برگزاری جشنواره ملی فردخت 
در کاشان تاکید کرد: این جشنواره به چهارمین 
دوره خود رسیده و به معنی واقعی بحث ملی 
بودن خود را نشان می دهد و در ۳۱ استان کشور 
و شهرستان کاشان برای خود نمایندگی ایجاد 
کرده و امســال حضور متخصصان چند برابر 
شــده اســت.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج 
شهرستان کاشــان با بیان اینکه تاکنون یک 
هزار و ۷۰۰ نفر برای حضور در چهارمین جشنواره 
ملی فردخت ثبت نام کردند، افزود: همه هدف 
ما این اســت که با برگزاری گفتمــان و ایجاد 
فرهنگ مناسب در جامعه در راستای پوشش 
و پوشــاک اســلامی قدم برداریم.وی ضمن 
تاکید بر گفتمان ســازی در حوزه پوشــاک به 
واسطه برگزاری جشــنواره ملی فردخت ابراز 
داشت: این جشنواره افتخار دارد مجموعه های 
مختلفی همراهی داشــتند به نحوی که سال 
گذشته ۱۷ مجموعه و امســال ۲۳ مجموعه 
در ســطوح مختلف ملی با جشنواره فردخت 
همکاری دارند.اکبری ضمن مشارکت وزارت 
کشور، صمت، بسیج جامعه زنان، وزارت تعاون، 
دانشگاه های متعدد در ســطح کشور به ویژه 
دانشگاه های منطقه کاشــان گفت: از اساتید 
مجرب برای این جشنواره دعوت شده است، 
این جشــنواره از دوم تا هشتم دی ماه مرحله 
اول این جشنواره و بخش علمی جشنواره نیز 
در اسفندماه به میزبانی شهرستان کاشان برگزار 
می شود.وی ضمن گرامیداشت ۱۲ آبان سالروز 
ایثار و شهادت شهرستان کاشان، بیان کرد: در 
روز ۱۲ آبان ۹۶ شــهید کاشانی از عملیات های 
مختلف در شهرستان کاشان تشییع شد و به 
همین مناســبت این روز، روز ایثار فرهنگ و 

شهادت کاشان نامیده شد.

با مسئولان



شنبه 13 آبان 1402 / 19 ربیع الثانی 1445 / 4 نوامبر 2023 / شماره 3943

بازارمسکندرقبضهبانکها!
آمارهای جدیدی که مدیر کل حسابرسی سازمان مالیاتی کشور به تازگی اعلام کرده است بار دیگر 
نشان می دهد که بازار مسکن در قبضه بانک هاست و این نهادها می توانند نقشی تعیین کننده در 
این بازار داشته باشــند.به گزارش تجارت نیوز، یکی از مشکلاتی که بازار مسکن با آن دست و پنجه 
نرم می کند کمبود عرضه اســت. گرانی،  تورم و کاهش حاشیه سود سازندگان باعث شده است در 
ســال های اخیر دیگر میلی برای ساخت و ســاز باقی نماند و این بازار، هم از سمت عرضه و هم از 

سمت تقاضا لنگ بزند.
یکی از سیاست هایی که همیشــه برای افزایش عرضه واحدهای مسکونی به بازار در این مواقع به 
کار گرفته می شود، شناسایی خانه های خالی، افزایش مالیات و در نهایت عرضه آنها به بازار است.

دولت ســیزدهم از ابتدای امســال و با شــدت گرفتن تورم مربوط به بخش اجــاره و بالاگرفتن 
نارضایتی های مربوط به آن، تصمیم به اعمال سیاست مربوط به خانه  های خالی گرفت، اما نتیجه ای 
که از این فرآیند حاصل شــد متفاوت با انتظارات بود. برای مثال در حالی که برآورد شده بود این 
آپارتمان ها غالبا در محله های بالای تهران قرار گرفته و متراژ زیادی داشــته باشند، خلاف آن ثابت 
شد؛ به گونه ای که مشخص شد این واحدهای خالی پراکندگی جغرافیایی دارند و به نظر می رسید 
عرضه آنها بتواند نتیجه مطلوبی برای مستاجران و متقاضیان مصرفی مسکن داشته باشد.از سوی 
دیگر اعلام شد حجم بالایی از واحدهای خالی در کشور در تملک نهادهای دولتی و بانک ها هستند؛ 
موضوعی که با اظهارات مدیر کل حسابرسی سازمان مالیاتی کشور مهر تایید دیگری بر آن زده شد. 
وی اخیرا اعلام کرده است که بانک مسکن با هشت هزار خانه خالی بیشترین تعداد خانه های خالی 
را در اختیار دارد. پس از آن نیز بانک ســپه با دو هزار و 600 خانه خالی، ملت ۵۸۳ واحد، صادرات 
۲۷۸ واحد، پاسارگاد ۱۸۱ و شرکت بیمه ایران با ۱۷۸ واحد خالی در رتبه های بعدی قرار دارند. نکته 
قابل توجه دیگری که در این آمارها به آن اشاره شد، مالکیت جوانی ۲0 ساله بر ۱۵۳ خانه خالی بود!

 

اقساطوام2میلیاردیمسکنچقدراست؟
چند روز پیش اعلام شد سقف وام خرید مسکن بار دیگر افزایش یافته است. حالا سوال اینجاست 
که مشمولان این افزایش چه کسانی هستند و قرار است وام دو میلیاردی مسکن را با اقساط چند 
تومانی تسویه کنند؟به گزارش تجارت نیوز، بانک مسکن به تازگی بخشنامه ای را برای پرداخت وام 
جدید مسکن با سقف یک میلیارد و 9۲0 میلیون تومان، به شــعب خود ابلاغ کرده که در آن روش 
بازپرداخت اقساط همان روش ساده اســت و فعلا خبری از روش پلکانی مورد نظر معاون بانک 
مسکن نیست.اگرچه ســقف این وام به محدوده دو میلیارد تومان نزدیک شده و می تواند بخش 
بزرگی از هزینه خرید مسکن را پوشــش دهد؛ اما محاسبات نشان می دهد، اقساط ماهانه وام به 

ارقامی نجومی می رسد که پرداخت آن، برای اغلب اقشار جامعه امکان پذیر نیست.
معاون امور اعتباری بانک مسکن می گوید سقف قسط این وام ۳۵ میلیون تومان است و در روش 
پلکانی، مبلغ بازپرداخت اقســاط، ۱۵ تا ۲0 میلیون تومان اســت که البته اعلام شده فعلا از روش 

بازپرداخت پلکانی خبری نیست.
همان طور که اشاره شد، بانک مســکن اعلام کرده است که سقف تســهیلات خرید مسکن برای 
خانوارهایی که حداکثر چهار فرزند زیر ۲0 سال دارند، افزایش می یابد؛ اما مشمولان این طرح چه 
کسانی هستند؟افزایش سقف وام خرید مسکن از سری طرح های مربوط به طرح جوانی جمعیت 
است و به این ترتیب جامعه هدف آن نیز خانوارهایی هســتند که حداکثر چهار فرزند زیر ۲0 سال 
دارند. بر این اساس به ازای یک فرزند زیر ۲0 سال سن، ۲۵ درصد، دو فرزند زیر ۲0 سال ۵0 درصد، 
سه فرزند زیر ۲0 سال ۷۵ درصد و چهار فرزند زیر ۲0 سال سن، ۱00 درصد به سقف تسهیلات خرید و 
تعمیر مسکن اضافه می شود.البته همراه با افزایش سقف تسهیلات مسکن، مدت بازپرداخت آن 
نیز دستخوش تغییر شده است و به ازای هر فرزند زیر ۲0 سال سن، به میزان دو سال و در مجموع 

برای پنج فرزند و حداکثر تا سقف ۱0 سال امکان افزایش دارد.

اخبار

راه ابریشم به مسیر اصلی خود بازگشت؛ 

کریدوری برای بی اثر کردن تحریم ها  

در سال های اخیر مسیر رسیدن چین به اروپا بارها تغییر 
کرده بود، در کریدور جدید ایران و روســیه از این مسیر 
حذف شده بودند؛ اما این مسیر هم به نتیجه نرسید و با 
ایجاد کریدور جدیدی برای اتصال آسیای مرکزی به اروپا، قرار است ایران 
را به جاده ابریشم برگرداند.در حاشیه دوازدهمین اجلاس وزرای حمل 
ونقل ســازمان همکاری اقتصادی اکو که به تازگی برگزار شد، سرانجام 
پروتکل کریدور حمل و نقلی چین به اروپا از مسیر ازبکستان، ترکمنستان، 
ایران و ترکیه به امضای وزرا و نمایندگان کشورهای عضو سازمان همکاری 

اقتصادی )اکو( رسید.
با امضای این پروتکل، تعرفه هــا و رویه های حمل و نقلی و فرآیندهای 
مرزی در چارچوب پروتکل کریدور حمل و نقلی چین به اروپا از مســیر 
ازبکستان، ترکمنستان، ایران و ترکیه، یکسان سازی و هماهنگ می شود 
و قرار است ســهم قابل توجهی از حجم ترانزیت چین به اروپا به مسیر 
ترانزیت شرقی غربی ایران جذب شود تا همه کشورهای منطقه بتوانند 
دسترسی امن و ارزانی را برای اتصال به جغرافیای پیرامونی از مسیر ایران 
بیابند.طرح »جاده ابریشم« و »کریدور شرق به غرب« یا »چین به اروپا« 

از جمله مباحث داغ صنعت حمل و نقل در منطقه و جهان است.

جاده ابریشم یا راه ابریشم مجموعه راه های به هم پیوسته بود که تا قرن 
پانزدهم میلادی خاور، باختر، جنوب آسیا، شمال آفریقا و شرق اروپا را 
به هم پیوند می داد. مســیری که به مدت ۱۷00 سال بزرگ ترین شبکه 
بازرگانی دنیا بود و تا قرن پانزدهم میلادی مهم ترین مســیر اقتصادی 
جهان به شــمار می آمد.امروزه نیز چین یکی از صادرکنندگان اصلی به 
اروپا است و این بار از روش های مختلف حمل و نقلی به اروپا ترانزیت 
می شود. با فعال شــدن کریدورهای منطقه ای به ویژه کریدور شرق به 
غرب، این امکان برای کشــور ما نیز فراهم شد که مسیر ایران بخشی از 
انتقال بار این کشور به اروپا باشد.کارشناسان بر این باورند که کوتاه ترین و 
اقتصادی ترین مسیر حمل و نقل کالا میان چین و اروپا برای تحویل کالاها 
در حال حاضر مسیر ریلی از طریق ایران است.در سال های اخیر مسیر 
رســیدن چین به اروپا بارها تغییر کرده بود. در سال ۲0۲۲، پیش از آغاز 
جنگ روسیه اوکراین، قرار بود غرب و چین از مسیر قزاقستان و روسیه به 
اروپا متصل شود اما با شروع جنگ روسیه اوکراین این نقشه تغییر کرد 
و قرار شد چین و آسیای مرکزی از مسیر آذربایجان به ترکیه و سپس به 
اروپا متصل شوند. در کریدور جدید ایران و روسیه از این مسیر حذف شده 
بودند اما این مسیر هم به نتیجه نرسید و با ایجاد کریدور جدیدی برای 

اتصال آسیای مرکزی به اروپا، قرار است ایران را به جاده ابریشم برگرداند.

بهرهمندیایرانازاحیایجادهابریشم
رحمان سعادت، کارشناس اقتصادی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره 
امضای پروتکل ایجاد کریدور چین به اروپا از مسیر ایران، اظهار کرد: دو 
قطب تجاری قدیمی جهان یعنی اروپا و چین از سالیان بسیار دور مورد 
توجه بوده و تجارت در این مسیر از طریق جاده ابریشم صورت می گرفته 
است، این دو قطب تجاری برای برقراری ارتباط باید از مسیرهای مختلف 
عبور می کردند که یکی از مسیرها ایران بوده است.وی با اشاره به برقراری 
تجارت بین اروپا و چین از سالیان بسیار دور، گفت: این مبادلات در گذشته 
از طریق جاده ابریشم صورت می گرفت و عبور و مرور این کالاهای تجاری 
سبب می شد که کشورهای در مســیر نیز از این شرایط بهره مند و از رشد 
اقتصادی خوبی برخوردار شوند.این کارشناس اقتصادی، تاکید کشورهای 
منطقه در چند دهه گذشته را احیای این جاده دانست و ادامه داد: به ویژه 
در شرایط کنونی که ایران در سیاســت خارجی خود نگاه به سمت شرق 
دارد و در رأس آنها چین به عنوان قطبی که در طول دو دهه گذشته از رشد 
اقتصادی خوبی برخوردار بوده است، احیای جاده ابریشم می تواند کشور 
ما را نیز از این موضوع بهره مند کند از جمله اینکه بتوانیم راهکاری برای دور 

زدن تحریم های اقتصادی در پیش بگیریم.

لزومبرقراریدیپلماسیفعال
وی، سرمایه گذاری داخلی در این حوزه را ضروری دانست و خاطرنشان 
کرد: کشور ما باید دیپلماسی فعالی داشته باشد تا بیشترین بهره را از این 
فرصت طلایی ببرد.سعادت، مهم ترین حوزه سرمایه گذاری را مربوط به 
زیرساخت ها و مسیر رفت و برگشت اعلام کرد و افزود: اکنون نیز شاهد 
هستیم که بسیاری از کالاها از سمت ترکیه وارد و از استان خراسان خارج 
می شود در حالی که برخی موارد، این جاده ها کیفیت لازم را ندارد و این 
وســایلی که در آن تردد و کالا جابه جا می کنند، دچار ســوانح و حوادث 
می شوند.وی، فراهم نبودن زیرساخت ها را تهدیدی برای کاهش انگیزه 
بهره برداران معرفی کرد و یادآور شد: در صورتی که بتوانیم زیرساخت های 
جاده ای و حمل ونقل را گسترش دهیم، میزان تردد در مسیرهای ترانزیتی 
افزایش یافته و این موضوع نیز بر روی تجارت این خط تاثیرگذار خواهد 
بود.این کارشناس اقتصادی تصریح کرد: مسئله مهم دیگری که باید مورد 
توجه قرار گیرد این است که باید ریسک ناشی از تجارت و ترانزیت در این 
مسیر کاهش یابد، هر چقدر این مسیر امن باشد و کشورهای فعال در آن 
از جنگ و درگیری خودداری کنند، زمینه بهتری برای شکوفایی اقتصادی 
آنها فراهم می شود، بنابراین پیشنهاد می شود که سیاست خارجی همه 
کشورها به ویژه ایران در راستای تنش زدایی در راستای افزایش تجارت 
و رشد اقتصادی باشــد.احیای مجدد راه ابریشم از مسیر اصلی خود که 
ایران نیز بخشی از آن است می تواند برای ایران فرصت های قابل توجهی 
در این کریدور جهانی فراهم کند که لازم است از این فرصت به خوبی بهره 

برداری شود.

خبر  روز 

تخلف سایپا در دریافت پول از مشتریان؛

تقاضایواریزوجه۹ماهقبلازتحویلفوری!
شرکت سایپا در تخلفی آشکار و برخلاف شرایط اعلام شده وزارت صمت، از متقاضیان دریافت 

خودرو درخواست کرده تا 9 ماه پیش از زمان تحویل، تمام پول قیمت خودرو را واریز کنند.
به گزارش تجارت نیوز، طی ســال های گذشــته طرح پیش فروش خودرو بــرای کنترل بازار و 
سهولت دسترسی مشتریان به تولیدات خودروهای ایرانی اجرایی شده تا متقاضیان با ثبت نام 

و پرداخت هزینه کالا، خودروی خود را تحویل بگیرند.
از اواخر ســال گذشــته با توجه به افزایش روز افزون تقاضای خودرو، طرح سامانه نوبت بندی 
خودرو از ســوی وزارت صمت راه اندازی شــد تا مشــتریان پس از ثبت نام، از تاریخ دریافت 

خودروی خود آگاه شوند و برای پرداخت قیمت آن برنامه ریزی کنند.
بر همین اساس پس از اعلام نوبت بندی، زمان دریافت خودرو به مشتریان اعلام می شد تا در 
زمان تعیین شده از سوی خودروساز، اقدام به پرداخت هزینه کنند. اما در این میان گزارش های 
رسیده به ایرنا حاکی از آن است که شرکت خودروسازی ســایپا برای دریافت پول از مشتریان 
تخلفاتی را انجام داده اســت. به این معنا که پس از اعلام فصل تحویل، از مشتریان خواسته تا 
نرخ نهایی خودرو را به حساب سایپا واریز کند و در غیر این صورت نام متقاضی از لیست دریافت 

کنندگان خودرو حذف خواهد شد.
یکی از این مشتریان در تماسی تلفنی گفت: وزارت صمت در مرحله دوم سامانه یکپارچه فروش 
خودرو سه ماه پیش از تاریخ تحویل خودرو را مبنای پرداخت قیمت محصول به حساب شرکت 

خودروساز اعلام کرد.
وی با بیان اینکه نوبت من برای تابستان ۱۴0۳ نهایی شده است، تاکید کرد: مطابق شرایط اعلام 
شده در بهار ۱۴0۳ باید نسبت به پرداخت قیمت خودرو اقدام کنم؛ اما شرکت سایپا به من اعلام 
کرده که پرداخت باید در آبان ماه امسال انجام شود که حدود 9 ماه زودتر از موعد تحویل است.

این متقاضی خودرو با بیان اینکه این روند مخالف ابلاغیه وزات صمت است، خاطرنشان کرد: 
با بازرسی وزارت صمت تماس گرفتم و به من اعلام شد این اتفاق غیرقانونی است و نباید انجام 

شود و این تخلف قابل پیگیری است؛ اما باید با وزارتخانه برای بررسی بیشتر تماس بگیرید.
وی با بیان اینکه تماس چندباره من به این وزارتخانه بی جواب مانده اســت، تاکید کرد: نیاز به 
پیگیری در این زمینه وجود دارد که علت پرداخت 9 ماه زودتر هزینه خودرو به شرکت چیست و 

این نکته که آیا در تاریخ تعیین شده خودرو تحویل داده خواهد شد یا خیر.
وی افزود: وقتی به شرکت سایپا در این زمینه اعتراض کردم به من اعلام کردند همینی که هست، 

سیاست های شرکت اینگونه تعیین شده و هزینه خودرو باید پرداخت شود.
وی با تاکید بر اینکه من تاکید کردم که این خلاف اعلام وزارت صمت اســت، تصریح کرد: این 
شــرکت اعلام کرد ما زیر نظر وزارت صمت نیســتیم و خودمان برای زمان دریافت پول و زمان 

تحویل خودرو تصمیم گیری می کنیم.
این مشتری شرکت سایپا گفت: در زمان ثبت نام ۱00 میلیون تومان پرداخت کردیم و ۴0 روز این 
پول را در اختیار داشتند و با این وجود در حال حاضر کل پول را درخواست می کنند که سال آینده 

خودرو را تحویل بدهند یا خیر.
دولت ســیزدهم در راســتای شــفافیت برای تحویل خودروها از درب کارخانه به مصرف کننده 
واقعی، ایجاد تعادل در بــازار و مبارزه با دلالان خودروهای صفر، طــرح فروش به صورت قرعه 
کشی و پیش فروش ایجاد کرد تا آرامش به این بازار بازگردد؛ اما این تخلفات موجب می شود 

که باردیگر بر تلاطم و آشفتگی در بخش خودرو دامن زده شود.
ایــن رونــد در صــورت اجرایی شــدن مــی توانــد مشــکلات گذشــته در بــازار خــودرو را 
ایجاد کنــد و تعادل در این بــازار را بر هــم زند؛ بــه همین دلیل اقــدام ویژه بــرای برخورد با 
 شــرکت هــای متخلــف ضــروری اســت و بایــد هــر چــه زودتــر نســبت بــه آن اقدام

 لازم انجام شود.

کافه اقتصاد

وزیر صمت خبرداد:

وارداتلاستیکخودرو
برایتنظیمبازار

وزیر صنعــت، معدن و تجــارت گفت: برای 
افزایش تولید لاستیک در کشــور اقدامات 
گســترده ای انجام شــده، به تعــداد کافی 
برای واردات لاســتیک خودرو برنامه ریزی 
شده اســت و به زودی آرامش خوبی در این 
بازار ایجاد می شــود.به گزارش تجارت نیوز، 
عباس علی آبادی در طرح یکپارچه ســازی 
بازرسی های اتاق اصناف با اشاره به واردات 
لاستیک خودرو اظهار داشت: در وزارت صمت 
به دنبال ایجــاد آرامش برای مــردم در بازار 
خودرو هستیم و به سمتی حرکت می کنیم 
که مسئله خودرو از ذهن مردم پاک شود.وی 
در پاسخ به سوالی در خصوص واردات خودرو 
برای جانبازان افزود: براســاس مجوزهایی 
که توسط بنیاد شــهید و بنیاد جانبازان برای 
خودروسازان اعلام می شــود، وزارت صمت 
مطابق آیین نامــه ای که وجــود دارد، عمل 
خواهــد کرد.وزیر صنعت، معــدن و تجارت 
ادامه داد: اقدامات لازم در این زمینه توسط 
وزارت صنعت انجام نخواهد شد، بلکه خود 
خودروســازان اقدام خواهند کرد.وی با بیان 
اینکه مردم نگران تامین لاستیک مورد نیاز 
خود در بازار نباشند، تصریح کرد: مردم به بازار 
هجمه وارد نکنند تا جلوی افرادی که به دنبال 
سوء اســتفاده از ناترازی ایجاد شده در بازار 
هستند، گرفته شــود.علی آبادی گفت: برای 
افزایش تولید لاستیک در کشــور اقدامات 
گسترده ای انجام شده است به تعداد کافی 
برای واردات لاســتیک برنامه ریزی شــده 
به زودی آرامــش خوبی در این بــازار ایجاد 
می شود.وی در پاسخ به ســوال خبرنگاری 
درباره عدم وجود لاستیک به نرخ دولتی در 
سامانه توزیع روغن و لاستیک اظهار داشت: 
افراد می توانند از طریق ســامانه های تعیین 
شده وزارت صنعت و اصناف به سامانه های 

فروش شرکت های لاستیک مراجعه کنند.
وزیر صمت تصریح کرد: اکنون لاســتیک در 
این سامانه ها موجودی دارد و مردم می توانند 

با مراجعه نیاز خود را تامین کنند.

برداشتاناردر
ارس

فصل برداشت یکی از بهترین 
انواع انار از باغات روستاهای 
حاشــیه رود ارس آغاز شده 
است.  ســالانه ۴۸00 تن انار 
ارگانیک از باغات روستاهای 
این منطقه برداشت می شود.

عکس خبر

رییس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی اصفهان خبر داد:

توقیفکامیونکشندهبا30هزارلیترسوختقاچاق
رییس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی اصفهان از توقیف یک دستگاه کامیون کشنده حامل ۳0 هزار لیتر سوخت قاچاق به ارزش ۷ میلیارد و ۲00 میلیون 
ریال در عملیات ماموران این فرماندهی خبر داد.کامران ریاحی، رییس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی اصفهان در گفت وگو با خبرنگار فارس در اصفهان 
اظهار داشت: ماموران پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی استان اصفهان در پی کسب خبری مبنی بر اینکه فردی با یک دستگاه کامیون کشنده اقدام به 
قاچاق سوخت قاچاق می کند، موضوع را در دستور کار خود قرار دادند.وی افزود: ماموران پس از کسب اطلاعات لازم دریافتند خودروی مذکور در مسیر محور مواصلاتی 
اصفهان– شیراز در حال تردد است که بلافاصله اکیپ گشت خودرویی این پلیس در محور مذکور مستقر و در یک عملیات ویژه این خودرو را شناسایی و متوقف کردند.

ریاحی با بیان اینکه راننده خودرو فاقد هرگونه مدارک معتبر و مجوزهای قانونی بود، بیان کرد: در ادامه پس از هماهنگی با مرجع قضایی از قسمت بار آن بازدید به عمل 
آمد که در نتیجه ۳0 هزار لیتر گازوییل که به صورت قاچاق در حال خروج از استان بود، کشف شد.رییس پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی اصفهان، ارزش 
سوخت مکشوفه را برابر اعلام کارشناسان مربوطه ۷ میلیارد و ۲00 میلیون ریال اعلام کرد و گفت: در این رابطه فرآورده های مکشوفه توقیف و به سازمان جمع آوری و 

فروش اموال تملیکی انتقال یافت و راننده خودرو نیز دستگیر و به همراه پرونده برای رسیدگی قانونی به جرم خود تحویل مرجع قضایی شد.

مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای اصفهان با اشاره 
به آخرین وضعیت ذخیره آبی ۸ سد بزرگ استان 
اصفهان، گفت: مجموع ذخیره آب ســدهای بزرگ 

استان اصفهان به ۵۳۴میلیون مترمکعب رسید.
به نقــل از روابط عمومــی شــرکت آب منطقه ای 
اصفهان، حسن ساســانی، مدیرعامل شرکت آب 
منطقــه ای اصفهان با اشــاره بــه آخرین وضعیت 
ذخیره آبی ۸ سد بزرگ استان اصفهان، اظهار کرد: 
ذخیره سد مخزنی زاینده رود با ظرفیت نرمال یک 
میلیــارد و ۲۳9 میلیون متر مکعــب امروز به ۴06 
میلیون مترمکعب رســید.وی با بیان اینکه ذخایر 
آب ســدهای اصفهان به ۵۳۴ میلیون مترمکعب 
رســید، افزود: ســد گلپایگان در حال حاضر 6.9۳ 

میلیــون مترمکعب آب ذخیره داشــته و حجم آن 
نسبت به ســال گذشــته در مدت زمان مشابه ۱۵ 
درصد افزایش و در مقایسه با بلند مدت ۲۸ درصد 
افزایش داشته است.ساسانی با بیان اینکه ذخیره 
سد قره آقاچ سمیرم به ۱۷.۵۸ میلیون مترمکعب 
رسیده است، گفت: ذخیره ســد حنای سمیرم به 
۱۳.۴6 میلیون مترمکعب رســیده اســت، حجم 
این سد در مقایسه با بلند مدت ۴۴درصد افزایش 
ذخیره آبی دارد.مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای 
اصفهان ادامه داد: ســد خمیــران در تیران و کرون 
تاکنون ۱.۵6میلیون مترمکعب ذخیره آبی داشته 
، ذخیره این سد نســبت به سال گذشته 6۳ درصد 
افزایش داشــته است.وی خاطرنشــان کرد: سد 

باغکل واقع در خوانسار نیز هم اکنون ۱.۳9 میلیون 
مترمکعب آب دارد و بر این اســاس حجم آبی سد 
باغکل نســبت بــه میانگین بلند مــدت ۴0 درصد 
افزایش نشان می دهد.ساسانی، میزان آب ذخیره 
شده در سد کمانه را ۲.۸0 میلیون متر مکعب اعلام 
 کرد و افزود: میزان پرشدگی سد آغچه 0.۲9 میلیون

 متر مکعب است.

مدیرعاملشرکتآبمنطقهایاصفهانخبرداد:

افزایشذخیرهآبی۸سدبزرگاصفهان



سفر ۱.۹ میلیون گردشگر ایرانی به ترکیه
طی ۹ ماه نخست سال ۲۰۲۳ شمار گردشگران خارجی واردشده به ترکیه به حدود ۳۹.۲ میلیون نفر رسید که از این رقم ۱.۹ میلیون نفر به مسافران ایرانی اختصاص 
دارد.به گزارش ایســنا به نقل از حریت، ورود گردشگران خارجی به ترکیه در ژانویه تا ســپتامبر ۱۲.۷ درصد افزایش یافت و به ۳۹.۲ میلیون نفر رسید، در حالی که 
درآمد گردشگری این کشور در سه ماهه سوم با ۱۳ درصد افزایش به ۲۰.۲ میلیارد دلار رسید.ترکیه قصد دارد امسال میزبان ۶۰ میلیون گردشگر و صاحب درآمد ۵۶ 

میلیارد دلاری از گردشگری باشد.
وزارت فرهنگ و گردشگری ترکیه اعلام کرد که با احتساب ترک های مقیم خارج از کشور، تعداد بازدیدکنندگان به ۴۵.۲ میلیون نفر رسید که ۱۲ درصد نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته افزایش یافته است.روس ها، بزرگ ترین گروه از گردشگران خارجی را تشکیل می دادند. در ۹ ماهه اول سال ۲۰۲۳، ۵.۲ میلیون اتباع روسیه از 
ترکیه بازدید کردند که نشان دهنده افزایش ۳۴ درصدی نسبت به سال گذشته است.آلمانی ها با ۴.۸۶ میلیون نفر در رتبه دوم قرار دارند و پس از آن بریتانیایی ها با 
۳.۲ میلیون و شهروندان بلغارستانی با ۲.۱۵ میلیون نفر قرار دارند. ترکیه همچنین در ژانویه تا سپتامبر میزبان ۱.۹ میلیون گردشگر ایرانی بوده است.با وجود جنگ 

مداوم با روسیه، ورود گردشگران از اوکراین با ۲۸ درصد افزایش به حدود ۶۶۳۰۰۰ نفر رسید.

برنامه ای برای رونق سفر بین ایران و ترکمنستان
جشنواره و نمایشگاه گردشگری و صنایع دستی ایران و ترکمنستان به نشانه دوســتی مردم دو کشور در شهر عشق آباد برپا شد.به گزارش ایسنا، آکادمی هنرهای 
تجسمی عشق آباد به نقش و زیور فرش های ابریشمی ترکمنی و هنرهای سنتی ایرانی آراسته شد و با ســاز ایرانی و ترکمنی به شور آمد تا جشنواره گردشگری و 
صنایع دستی دو کشور آغاز به کار کند. غذاهای ایران و ترکمنستان نیز به این جشنواره طعم داد و اجرای رقص های آیینی از گروه ترکمنستان و همچنین استان های 
آذربایجان شرقی، کرمانشاه، لرستان و خراسان رضوی، از دیگر برنامه های این محفل بود.محمود صادقی، معاون سفارت ایران در ترکمنستان در آیین افتتاح این 
رویداد گردشگری که به همت رایزنی فرهنگی ایران و با همکاری و مشارکت بخش گردشــگری وزارت فرهنگ ترکمنستان برگزار شده است، به نقش ویژه ای که 
گردشگری در پیوند و ارتباط دولت ها و ملت ها به ویژه کشورهای دارای مشــترکات فرهنگی مانند ایران و ترکمنستان دارد، اشاره کرد و با یادی از اماکن تاریخی و 
طبیعی ارزشمند و زیبای ایران که در یونسکو ثبت جهانی شده اند، گفت:  در چارچوب همکاری های فرهنگی فیمابین، برنامه های متنوع فرهنگی در ماه های اخیر در دو 
کشور برگزار شده است. هفته فرهنگی ایران در ماه فوریه سال گذشته به میزبانی دولت ترکمنستان در عشق آباد برگزار شد و قرار است روزهای فرهنگی ترکمنستان 

در اواخر ماه نوامبر )اوایل آذر( ۲۰۲۳ در شهر اصفهان برگزار شود.
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رییس اداره میراث فرهنگی شهرستان تیران و کرون مطرح کرد:

مشارکتجامعهمحلیدرمدیریتگردشگریشهرزیرزمینیروستایدولتآباد
رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان تیران 
و کرون گفت: ما امیدواریم که شــهر زیرزمینی دولت آباد بعد از انجام 
مطالعات باستان شناســی، به عنوان یک مرکز گردشگری مورد بازدید 
قرار گیرد و مردم این روستا که مالکان دستکندهای کشف  شده هستند 
در این فرآیند دخیل باشند یعنی ذی نفعان محلی با نظارت اداره میراث 

فرهنگی به آن سروسامان داده و آن را مدیریت کنند.
نخستین شــهر زیرزمینی شهرســتان تیران و کرون در سال ۱۳۹۵ در 
روستای کردعلیا کشف شد، شهری دستکندوار با مساحت بیش از ۲۰ 
هزار مترمربع و ۸۰ ورودی که مطالعات نشان می داد قدمت آن به دوران 
پیش از اسلام باز می گردد و از نکات جالب توجه این است که بخشی از 
این شهر زیرزمینی که به عنوان پناهگاه مورد استفاده قرار داشت، اکنون 

مورد بازدید گردشگران قرار دارد.
اما هفت ســال بعد یعنی مهرماه سال ۱۴۰۲، کشف شــهر زیرزمینی 
روستای دولت آباد در شهرســتان تیران و کرون به عنوان دومین شهر 
زیرزمینی در این شهرســتان موردتوجه قرار گرفت؛ شــهری که بازهم 
به صورت دستکند ساخته شده و در قسمت زیرین تعدادی از خانه های 
روســتای دولت آباد قرار دارد و تخمین زده می شود که به دوران پیش 
از اسلام تعلق دارند.محســن مظاهری، رییس اداره میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی شهرســتان تیران و کرون بعد از بازدید 
خبرنگاران و عکاسان اصفهان از دســتکندهای روستای دولت آباد، در 
گفت وگو با ایسنا بیان کرد: این محوطه  دســتکند که در زیر تعدادی از 
خانه های روستای دولت آباد، واقع در بخش کرون در شهرستان تیران 

و کرون قرار گرفته، حدود ۱۰ هزار مترمربع مساحت دارد.
وی ادامه داد: مردم روستا در طول زمان از این دستکندها استفاده های 
مختلفی می کردند؛ ازجمله اینکه به عنوان انبار و یا محل نگهداری احشام 
مردم روستا مورداستفاده بود و البته در مواردی نیز درب ورودی آن ها 

بسته و استفاده ای از آن ها صورت نمی گرفت.
مظاهری با بیان اینکه دســتکند کشف شــده، بعد از شــهر زیرزمینی 
کردعلیا به عنوان دومین شهر زیرزمینی شهرستان تیران و کرون شناخته 
می شود، گفت: روستای دولت آباد در پنج کیلومتری روستای کردعلیا 
قرار دارد و بعدازآنکه وجود تعدادی از کنده یا دستکند در این روستا به ما 
اطلاع داده شد به موضوع ورود پیداکرده و محوطه به صورت کارشناسی 
بازدید شد و با توجه به نوع سازه تاریخی و باستانی آن، مورد اهمیت و 

توجه قرار گرفت و به عنوان یک شهر زیرزمینی معرفی شد.
رییس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان تیران 
و کرون افزود: تخمین زده می شود که قدمت دستکند شناسایی شده در 
روستای دولت آباد به دوران پیش از اسلام بازمی گردد، ولی اقدام برای 

شناسایی و معرفی آن امسال صورت گرفته و برای بیان دقیق قدمت، 
به بررسی و مطالعات بیشتری نیاز دارد.

وی تصریح کرد: این دستکندها دارای ورودی هایی در خانه های روستا 
و یا در زیر زمین اســت که یک چاه آب نیز در کنار ورودی قرار داشــته 
و حجره ها و اتاق هایی نیز در تونل های کشف شــده دیده می شــود و 
درمجموع حالت شهرمانندی را به این دســتکندهای زیرزمینی داده 

است که موجب شد آنجا را به عنوان یک شهر زیرزمینی معرفی کنیم.
مظاهری همچنین اشاره کرد: درباره نوع کاربرد دستکندهای روستای 
دولت آباد نظریه های مختلفی وجود دارد و علاوه بر اینکه برخی نظریه ها 
به کاربرد مسکونی این شهر زیرزمینی اشاره دارند، برخی نیز بر عبادتگاه 
بودن آن ها تاکید دارند و البته در برخی نظریه ها نیز درخصوص استفاده  
از این دستکندها برای کاربردهای دفاعی یادکرده اند که البته تشخیص 
دقیق کاربرد آن ها به پژوهش نیاز دارد.وی درباره کاوش باستان شناسی 
در دومین شهر زیرزمینی شهرستان تیران و کرون و برنامه ریزی برای 
تبدیل آن به محوطه ای قابل بازدید برای گردشــگران نیز توضیح داد: 
امسال شناسایی دستکند روستای دولت آباد و معرفی آن به عنوان یک 
شهر زیرزمینی انجام شد و مورد بازدید باستان شناسی هم قرار گرفت، 
اما منتظر اعلام نتیجه هستیم که هم قدمت دقیق و دوره تاریخی و هم 
نوع معماری آن را اعلام کنند. بعد از انجام این مرحله، درخواست ما از 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان و 
یا پژوهشگاه باستان شناسی کشور این است که دستکندهای روستا یا 
شهر زیرزمینی دولت آباد را به عنوان یک پروژه تحقیقاتی تعریف کرده 
و برای انجام مطالعات و مستندنگاری دقیق باستان شناسی، اعتباری 

را لحاظ کنند تا بتوان این شهر زیرزمینی را به صورت دقیق معرفی کرد و 
به لحاظ گردشگری موردبازدید قرار داد.

رییس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی شهرستان 
تیران و کرون با بیان اینکه دســتکند کشف شده در روستای دولت آباد 
روی حدود ۲۵ خانه قــرار دارد و در مورد آن فعلا مرحله شناســایی و 
معرفی  به نام یک شهر زیرمینی انجام شده اســت، در پاسخ به اینکه 
چه اقدامات حفاظتی برای جلوگیری از فعالیت سودجویانی که ممکن 
اســت به قصد یافتن گنج در این محدوده بــه کاوش بپردازند، گفت: 
این مجموعه دســتکند که به عنوان شــهر زیرزمینی شناسایی شــده، 
زیرمجموعه روســتای دولت آباد اســت و هریک از این دستکندها به 
یکدیگر راه دارد و در قسمت فوقانی آن ها خانه های روستا قرار دارد که 
مردم در آن ها زندگی می کنند، یعنی مالــک دارند و همگی از موضوع 
دستکندها آگاهی و نسبت به آن ها مراقبت دارند. ضمن اینکه دهیاری 
روستا نیز در این زمینه راهنمایی شــده و در جریان است و البته ما نیز 
بر آنجا نظارت و بازدید داریم و ازایــن رو بعید می دانم در این خصوص 

مشکلاتی ایجاد شود.
مظاهری اضافه کرد: با توجه به اینکه مردم روســتای دولت آباد مالک 
این دستکندها هستند امیدواریم که هرچه زودتر بتوانیم از حضور مردم 
به عنوان یک اتحادیه یا شــرکت تعاونی در این موضوع استفاده کنیم 
و بعدازاینکه اقدامات باستان شناســی در این محدوده به پایان رسید 
به عنوان یک مرکز گردشــگری مورد بازدید قرار گیرد و مردم روستا و 
دهیاری نیز در این فرآیند دخیل باشند یعنی ذی نفعان محلی با نظارت 

اداره میراث فرهنگی به آن سروسامان داده و آن را مدیریت کنند.

راهکار تایلند در رونق گردشگری
یک مقام دولتی گفت که تایلند از ماه آینده تا مه ۲۰۲۴ برای ورود گردشگران از هند و تایوان به منظور 

جذب گردشگران بیشتر با نزدیک شدن به فصل اوج گردشگری، از روادید صرف نظر می کند.
به نقل از رویترز، تایلند در ماه سپتامبر، شرایط روادید را برای گردشگران چینی لغو کرد که برترین بازار 
گردشگری این کشور پیش از همه گیری با ۱۱ میلیون نفر از رکورد ۳۹ میلیون ورود در سال ۲۰۱۹ بود.بر 
اساس آخرین داده های دولتی این کشور، از ژانویه تا ۲۹ اکتبر، ۲۲ میلیون بازدیدکننده به تایلند رفتند 
که ۹۲۷.۵ میلیارد بات )۳۵ میلیارد دلار سنگاپور( درآمد داشته است.نتایج بررسی نشان داد، افراد از 
هند و تایوان می توانند به مدت ۳۰ روز وارد تایلند شوند. هند با حدود ۱.۲ میلیون گردشگر پس از مالزی، 
چین و کره جنوبی، چهارمین بازار بزرگ منبع گردشگری تایلند بوده است.گردشگری ورودی از هند 
نشانه هایی از رشد را نشان داد زیرا خطوط هوایی و زنجیره های هتلداری بیشتری آن بازار را هدف قرار 
دادند.تایلند در سال جاری حدود ۲۸ میلیون نفر را هدف قرار داده و دولت امیدوار است بخش سفر 

بتواند ادامه صادرات ضعیف که موجب رشد اقتصادی محدود شده است را جبران کند.
 

توضیح »هما« درباره پروازهای نجف
هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران اعلام کرد: تا زمان اعلام فرودگاه نجف مبنی بر پذیرش هواپیماهایی 
که امکان فرود در این فرودگاه را ندارند، چهار پرواز فوق العاده به مقصد فرودگاه بغداد انجام می شود.

به گزارش ایسنا، چندر روز پیش بود که اعلام شد فرودگاه نجف به علت مشکل پیش آمده روی باند تا 
اطلاع ثانوی تعطیل است؛ از این رو برنامه ریزی  برای انتقال پروازها به فرودگاه بغداد انجام شد.در این 
راستا هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران در اطلاعیه ای اعلام کرد: نظر به مشکل باند فرودگاه نجف و 
کاهش طول باند این فرودگاه، فرود هواپیماهای ایرباس A۳۰۰ - ۶۰۰ و AB۴ »هما« در این فرودگاه 
امکان پذیر نیست. از این رو تا برطرف شدن این مشکل و بازگشت شرایط به حالت عادی، تا اطلاع 
ثانوی  پروازهای هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران به مقصد فرودگاه نجف متوقف شده است.در 
این اطلاعیه همچنین آمده است: تا زمان اعلام فرودگاه نجف مبنی بر پذیرش هواپیماهای مذکور، با 
برنامه ریزی های انجام شده، مقرر شد چهار پرواز فوق العاده )رفت و برگشت( به مقصد فرودگاه بغداد 
انجام شود. این پروازها در روزهای جمعه )۱۲ آبان( و دوشنبه )۱۵ آبان( با شماره پرواز ۵۳۳۱ در مسیر 

تهران به بغداد با شماره پرواز ۵۳۵۰ در مسیر بغداد به تهران انجام می شوند.
 

کشف یک شهر عصر برنز
باستان شناسانی که در چین مشغول کاوش بودند،  بقایای یک شهر عصر برنز به همراه گورستان، بقایای 
یک قلعه و کارگاه های سفال سازی را کشف کردند.به گزارش ایسنا و به نقل از لایوساینس، گروهی از 
باستان شناسان با کاوش در چین بقایای شهری محصورشده با دیوار را کشف کردند که به عصر برنز 
تعلق دارد و زمانی در آن یک قلعه،  خندق،  گورستان،  گودال هایی برای حیوانات قربانی شده و کارگاه های 
سفال سازی وجود داشت.این شهر باستانی که با نام »Yaoheyuan« شناخته می شود در دامنه های 
کوهستان »لیوپان«  واقع در شمال غربی چین قرار داشــت. بر اساس اطلاعاتی که در سوم اوت در 
ژورنال »آنتیکیتی«  منتشر شده است، این شهر در دوره »ژو غربی« )فاصله ۱۰۴۵ پیش از میلاد تا 
۷۷۱ پیش از میلاد( یک مرکز قدرتمند سیاسی و فرهنگی بود.با اینکه چندین محوطه  باستان شناسی 
 »Yaoheyuan« متعلق به عصر برنز در این منطقه از چین وجود دارد، با این حال باستان شناسان شهر
را با توجه به تنوع سازه هایی که در آن کشف شده است به عنوان یک قطب منطقه ای در دوران دودمان 
»ژو« در نظر گرفته اند.کارشناسان با توجه به کشــف مقبره های متعدد شامل استخوان  حیوانات و 
انسان دریافتند که قربانی  کردن یک سنت رایج در این شهر باستانی بوده است. کاوشگران همچنین 
شش گودالی را کشف کردند که بقایای چندین اسب در آن ها وجود دارد. آن ها در مجموع اسکلت ۱۲۰ 
اسب از جمله چند کره اسب را در این گودال ها پیدا کردند.باستان شناسان همچنین بقایای نخستین 

محوطه ریخته گری برنز متعلق به  دوران »ژو غربی« را در این مکان کشف کردند.

اخبار
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مفاد آراء
8/108 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر آرا صادره هيات هاي موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمان 
هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا به 
شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود . در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 15027 مورخ 1402/08/07 هيات اول مالکيت  آقای سعيد 
معماريان به شناسنامه شماره 49361 کدملي 1280919213 فرزند مصطفی در ششدانگ 
يکباب کارگاه ساختمانی به مســاحت 1325/25 متر مربع پلاک شماره 64  اصلي واقع 
در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبــت در دفتر املاک تائيد و محرز 

گرديده است.
رديف 2- برابر راي شــماره 15026 مورخ 1402/08/07 هيات اول مالکيت  آقای سعيد  
معماريان به شناسنامه شماره 49361 کدملي 1280919213 فرزند مصطفی در ششدانگ 
يکباب کارگاه ســاختمانی به مساحت 957/61 متر مربع پلاک شــماره 64  اصلي واقع 
در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبــت در دفتر املاک تائيد و محرز 

گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/13
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/28

م الف: 1596479  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

8/109 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 2281 مورخ 1402/6/26 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای اسماعيل کاظمی زردخشوئی 
به شناســنامه شــماره 135 کدملی 6209524265   صادره فرزند ابراهيم  در ششدانگ 
يکباب خانه به مساحت 130/37 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 4786  اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان مع الواسطه و به موجب بيع نامه عادی 
از طرف  آقای حسين لری )مالک رسمی( خريداری گرديده است و متقاضی نيز به موجب 
يک فقره استشهاديه محلی که به تاييد شــهود محلی رسيده است اعلام داشته به مالک 

رسمی دسترسی ندارد.
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/13
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/28

م الف: 1596427  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

8/110 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره  140260302007004040 هيات اول موضــوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه رمضانی فرزند غلامعلی  به 
شماره شناسنامه 392  در يک باب خانه به مساحت 177/44 متر مربع پلاک 979  فرعی 
از 387  اصلی واقع در قهدريجان خريداری از مالک رســمی آقــای مصطفی يادگاری 

قهدريجانی فرزند قربانعلی محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/13
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/28

م الف: 1597281  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
تحدید حدود اختصاصی

8/111 شماره نامه : 140285602024008208-1402/08/09 نظر به اينکه به موجب 
آرای متعدد از جمله رای شــماره 1666  مورخ 1402/05/10 هيات قانون تعيين تکليف 
اراضی فاقد سند ثبت جنوب اصفهان ششدانگ يکباب ساختمان احداثی که بصورت چندين 
مغازه می باشد به استثنای بهای ثمنيه پلاک 4461/1 مجزی شده از 4461  واقع در بخش 
5 ثبت اصفهان به مساحت 578/51 متر مربع به نام خانم مريم آقائی حسين آبادی فرزند 
عليرضا و شرکا مفروز شده اســت که طبق گواهی بايگانی تاکنون تحديد حدود نگرديده 

است. لذا به اســتناد ماده 13 قانون تعيين تکليف اراضی فاقد سند و  طبق تقاضای مالک 
تحديد حدود ملک مرقوم در روز دوشنبه مورخ 1402/09/06 ساعت 9 صبح در محل شروع 
و به عمل خواهد آمد و به موجب اين آگهی به کليه مالکين و مجاورين اعلام می گردد تا 
در روز و ساعت مقرر در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين و مجاورين مطابق ماده 20 
قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديد حدود و فقط تا 30 روز پذيرفته خواهد شد و 
معترض طبق ماده 86  آئين نامه قانون ثبت بايد از تاريخ تسليم اعتراض به اين اداره، ظرف 
يکماه دادخواست خود را به مرجع ذيصلاح قضائی تسليم و گواهی تقديم دادخواست را اخذ و 
به اين واحد ثبتی ارائه نمايد، درغير اين صورت متقاضی ثبت يا نماينده قانونی وی می تواند 
به دادگاه  مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقديم دادخواست را دريافت و به اداره ثبت تسليم 
 نمايد و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عمليات ثبتی را با رعايت مقررات ادامه ميدهد. 
تاريخ انتشــار: 1402/08/13 م الف: 1597166 شــبان رئيس منطقه ثبت اسناد و 

املاک جنوب اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

8/112 شماره نامه : 140285602024008189-1402/08/09 نظر به اينکه به موجب 
رای شــماره 140260302024001701 مورخ 1402/5/11 هيات قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد ســند رسمی ششدانگ يکباب خانه به مساحت 
160/01 متر مربع تحت شماره 5363 فرعی از 4483  اصلی مفروز و مجزی شده از شماره 
131 فرعی از اصلی مزبور  واقع در بخش 5 ثبــت اصفهان در مالکيت آقای علی صادقی 
هفشجانی فرزند حيدر مســتقر گرديد و پرونده ثبتی فاقد سابقه تحديد حدود می باشد لذا 
به استناد تبصره ذيل ماده 13 قانون فوق الذکر و  طبق تقاضای مالک تحديد حدود ملک 
مرقوم در روز دوشنبه مورخ 1402/09/06 ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد 
آمد و به موجب اين آگهی به کليه مالکين و مجاورين اعلام می گردد تا در روز و ســاعت 
مقرر در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين و مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از 
تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديد حدود و فقط تا 30 روز پذيرفته خواهد شد و معترض 
طبق ماده 86  آئين نامه قانون ثبت بايد از تاريخ تســليم اعتراض به اين اداره، ظرف يک 
ماه دادخواست خود را به مرجع ذيصلاح قضائی تسليم و گواهی تقديم دادخواست را اخذ 
 و به اين واحد ثبتی ارائه نمايــد، درغير اين صورت متقاضی ثبت يــا نماينده قانونی وی 
می تواند به دادگاه مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقديم دادخواست را دريافت و به اداره ثبت 
تســليم نمايد و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عمليات ثبتی را با رعايت مقررات ادامه 
ميدهد. تاريخ انتشار: 1402/08/13 م الف: 1596383 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد 

و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

8/113 شــماره نامــه: 140285602024008005-  1402/08/04 نظر به اينکه 552 
سهم مشاع از 2520 سهم ششدانگ )پانزده حبه و بيست و هفت سی و پنجم حبه مشاع 
از هفتاد و دو حبه ششــدانگ( پلاک 1920/60 واقع در بخش 5 اصفهان به شماره چاپی 

سند برگی 106146 سری الف/ 96 و شماره دفتر الکترونيکی 139620302024021696 
 بنام خانم مهــری خســروان اصفهانی ســابقه ثبت و صدور ســند مالکيــت دارد که 
به موجب انحصار وراثت شماره 140109390002156078 مورخ 1401/02/31 شعبه 
 57 شــورای حل اختلاف اصفهان مالک مذکور فوت و ورثه وی خانم حاجر علم جميلی 
)مادر متوفی( و فرشيد و فرزاد و آرزو شــهرت همگی زيدی )فرزندان متوفی( می باشند، 
ســپس خانم حاجر علم جميلی از طرف خود و به موجب وکالت نامه شــماره 146477 
مورخ 1402/06/18 دفترخانه 10 اصفهان از طرف ورثه مذکور با ارائه درخواست شماره 
 1402/7713 مــورخ 1402/08/03  به انضمــام دو برگ استشــهاديه محلی که امضا 
شــهود آن ذيل شــماره يکتــا 140202157036000727 و رمز تصديــق 416529  
 مورخ 1402/07/09 به گواهی دفترخانه اســناد رســمی 58  اصفهان رســيده اســت 
 مدعی اســت که ســند مالکيتش به علت نامعلوم مفقود و درخواســت صــدور المثنی
 ســند مالکيت را نموده اســت  لذا مراتب  به اســتناد تبصره يک اصلاحــی ذيل ماده 
120 آئين نامه قانــون ثبت در يک نوبت آگهی می شــود چنانچه کســی مدعی انجام 
معامله نســبت به ملک مرقــوم يا وجود ســند مالکيت مذکــور نزد خود می باشــد از 
تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مــدت ده روز اعتراض خــود را کتبا ضمــن ارائه اصل 
ســند مالکيت يا ســند معامله بــه اين اداره تســليم و رســيد اخــذ نمايد تــا مراتب 
صورتجلســه و اصل ســند مالکيت به ارائه کننده ســند مســترد گردد بديهی است اگر 
ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل ســند مالکيت يا ســند 
 معامله ارائه نشــود اقــدام به صدور ســند مالکيت المثنــی طبق مقررات خواهد شــد. 

م الف: 1597384 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
 حذف بهای ثمنیه اعیانی

8/114 شماره نامه: 140285602010010254- 1402/08/10  تمامی 5 سهم مشاع از 
50 سهم ششدانگ زمين مزروعی و يک باب طويله و بهاربند پلاک 1 فرعی از 1796 اصلی 
واقع در بخش 1 ثبتی گلپايگان می باشد که فاقد اشجار می باشد باستثناء بهاء ثمنيه اعيانی 
آن بنام محمد صادق زاغی سابقه ثبت دارد و باستثنای بهای ثمنيه اعيانی که متعلق کوچک 
بی بی جهان بخشــی می باشــد که يک باب اطاقک کارگری با ديوارهای گلی و بلوک 
سيمانی و با سقف چوبی به مساحت 28 متر مربع با بهاربند متصل به مساحت 56 متر مربع 
با ديوارهای گلی بهاء ثمنيه اعيانی پلاک مذکور طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری به 
مبلغ نه ميليون و پانصد هزار تومان ارزيابی شده است که مبلغ 1/187/500 ريال توسط 
مالک فوق به حساب سپرده اداره ثبت واريز گرديده که ذينفع جهت اخذ سپرده به اداره ثبت 
مراجعه نمايد و در صورتی که ذينفع مدعی تضييع حقی می باشد وفق تبصره يک ماده 105 
آئين نامه قانون ثبت، ظرف مدت يکماه از تاريخ انتشــار آگهی می تواند به دادگاه صالحه 
مراجعه و گواهی طرح دعوی را به اداره ثبت محل ارائه نمايد درغير اينصورت باســتثناء 
 بهاء ثمنيه اعيانی از سند مالکيت پلاک 1 فرعی از 1796 اصلی بخش 1 حذف خواهد شد. 

م الف: 1596561 محمد سلمانی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گلپايگان 



رییس پلیس راه استان اصفهان معرفی شد
علی مولوی به عنوان رییس جدید پلیس راه اســتان اصفهان معرفی شد.به گزارش خبرگزاری 
فارس از اصفهان، سردار محمدرضا هاشمی فر، جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان در آیین 
تکریم و معارفه رؤسای پلیس قدیم و جدید پلیس راه و راهور استان اصفهان اظهار داشت: همه 
معتقدیم که امنیت شرط اصلی داشتن یک زندگی ســالم اجتماعی است و تحقق امنیت پایدار 
اجتماعی علاوه بر مشارکت دستگاه ها و آحاد جامعه نیازمند پلیسی مقتدر، هوشمند و با کفایت 
است.وی، دغدغه اصلی پلیس در نظام جمهوری اسلامی ایران را پاسداری از جان و مال و ناموس 
مردم عنوان کرد و افزود: مجموعه کارکنان فراجا در این راه از هیچ کوششــی دریغ نکرده و حتی 
جان شان را هم فدا می کنند که شهادت ۵۲ نفر از ماموران پلیس در سال جاری هم گواهی بر این 
ادعاست.هاشمی فر با بیان اینکه فراجا اولین و مهم ترین ارکان حفظ نظم و امنیت در نظام مقدس 
جمهوری اســلامی اســت، گفت: همانطور که مقام معظم رهبری فرمودند: »فراجا مظهر قدرت 
حاکمیت است و وظیفه اصلی آن نیز تامین نظم و امنیت فردی، اجتماعی، روحی روانی و اخلاقی 
در جامعه است.«جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان تصریح کرد: امروز کارآمدی، کارآیی، 
توانمندی و هوشمندی پلیس بر هیچ کس پوشیده نیســت و به گونه ای که توانسته امنیت را در 
دورترین نقطه کشور از دریا، کویر و مرز تا خیابان و جاده و شهر و روستا به بهترین نحو تامین کند.وی 
با اشاره به ویژگی های مجموعه پلیس راه و راهور، آنها را به عنوان دو بال فرشته نجات جان انسان ها 
توصیف کرد و گفت: مصداق بارز این توصیف آیه ۳۲ سوره مائده است که می فرماید: »هرکس جان 
یک نفر را نجات دهد مانند آن است که جان همه مردم را نجات داده است.«هاشمی فر با اشاره به 
رتبه اول اســتان اصفهان در حوزه حمل و نقل بار و مسافر، ویژگی چهارراه و ترانزیت بودن کشور و 
تردد روزانه بیش از یک میلیون خودرو در جاده های استان عنوان کرد: قطعا اگر تلاش شبانه روزی 
خادمان ملت در پلیس راه و راهور نبود، امنیت و ایمنی جاده ها و راه های شــهری و برونشــهری 
محقق نمی شد.جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان شناخت حوزه، تحلیل دقیق از تخلفات 
و حوادث جاده ای به منظوربهره وری درست از توان و امکانات با مسؤولیت سازی برای دستگاه ها 
در راستای کاهش تصادفات فوتی، حفظ وضعیت موجود و تلاش برای ارتقای آن، نقش محوری 
در زمینه آگاهی بخشی به جامعه با استفاده از ظرفیت های درون ســازمانی و برون سازمانی به 
منظور ارتقای فرهنگ ترافیک در بین مجموعه رانندگان را از جمله انتظارات از پلیس راه استان در 
دوره جدید عنوان کرد.وی با تقدیر و تشکر از زحمات و تلاش های دوره ۳ ساله اصغر زارع در سمت 
رییس پلیس راه فرماندهی انتظامی استان و مجموعه کارکنان این پلیس علی مولوی را به عنوان 
رییس جدید پلیس راه استان اصفهان معرفی و برای وی در مسئولیت جدید آرزوی موفقیت کرد.

 

 توسعه سامانه های هوشمند در پاسگاه های پلیس راه
 استان اصفهان

رییس پلیس راه فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان، توســعه سامانه های هوشــمند در تمامی 
پاسگاه های پلیس راه استان را از مهم ترین برنامه های خود عنوان کرد.علی مولوی، رییس پلیس راه 
فرماندهی انتظامی استان اصفهان در گفت وگو با خبرنگار فارس اظهار داشت: استان اصفهان به عنوان 
شاهراه و چهارراه اصلی کشور محسوب می شود و ۹ درصد از راه های اصلی کشور مربوط به این استان 
است.وی افزود: وجود ۱۲ هزار کیلومتر راه مواصلاتی و همسایگی با ۹ استان کشور، وجود جاذبه های 
گردشگری و صنایع مادر و سایر ویژگی های منحصر به فرد این استان را از استان های دیگر متمایز کرده 
و می طلبد که مدیریت خوب و مقتدری بر راه های استان انجام شود.مولوی، آموزش و مهارت افزایی 
کارکنان، اجرای طرح های ویژه در راستای کاهش حوادث جاده ای تصادفات فوتی، توسعه سامانه های 
هوشمند در همه پاسگاه های پلیس راه های استان و همچنین ارتقای فرهنگ ترافیک با استفاده از 
ظرفیت های برون ســازمانی و راهوران محله و توجه ویژه به جاده های روستایی که سهم زیادی در 

افزایش تصادفات راه های برونشهری دارند را از مهم ترین برنامه های خود عنوان کرد.

خبر روزاخبار

رییس پژوهشکده زیست فناوری 
پژوهشگاه رویان مطرح کرد:

تاثیر ازدواج و فرزندآوری 
به موقع در پیشگیری از 

ناباروری
رییس پژوهشکده زیست فناوری پژوهشگاه 
رویان با اشــاره بــه روش های نویــن درمان 
ناباروری و فرزنــدآوری گفت: بــا بهتر کردن 
ســبک زندگی و ازدواج و باروری به موقع آمار 
نازایی را می توان کم کرد.به گــزارش خبرنگار 
ایمنا، محمدحسین نصراصفهانی در همایش 
روش های نوین درمان ناباروری و فرزندآوری 
اظهار کرد: همان طور که ســاختمان از سنگ و 
چوب و آجر درست شده بدن انسان نیز از سلول 
تشکیل شده است. داخل ســلول ها کروموزم 
وجــود دارد که مجموع کرومــوزوم در بدن هر 
انسان ۲۳ جفت است، همچنین میلیون ها کد 
ژنتیکی داریم که جنین نیمی از کدها را از اسپرم 
و نیم دیگر را از تخمک می گیرد.وی با بیان اینکه 
همه مــا روزی جنین بوده ایم و از ســه تا پنج 
جنین در طبیعت یک بچه تشــکیل می شود، 
افزود: بین ۱۰۰ زوج ۲۵ درصــد آنها در یک ماه 
باردار می شوند و اگر زوجی تصمیم گیرد بچه دار 
شود شانس فرزنددار شدن آنها در یک ماه ۲۰ 
درصد اســت؛ حدود ۱۲ تا ۱۸ ماه زمان می برد 
که تمام زوجین به هدف شــان برسند.رییس 
پژوهشکده زیست فناوری پژوهشگاه رویان 
ادامه داد: بهار بارداری دورانی دارد از ۱۰ هزار خانم 
۵۰ ساله، فقط یک نفر باردار می شود، بنابراین 
کسانی که قصد بارداری دارند بعد از ۳۵ سالگی 
سخت تر باردار می شوند.وی اضافه کرد: خانم ها 
در زمان جنینی جام بذری دارند به نام تخمدان 
که پر از تخمک اســت و هنگام تولد حدود دو 
میلیون تخمک دارند و در زمان یائسگی چیزی 
از تخمک ها باقی نمی مانــد، همچنین در گذر 
زمان کیفیت تخمک نیز پایین می آید، علاوه بر 
این موارد احتمال تعداد دفعات سقط نیز با بالا 
رفتن سن بیشتر می شود و حتی ریسک تولد 
نوزاد ســندروم داون با افزایش سن مادر بالا 
می رود.نصراصفهانی خاطرنشان کرد: یکی از 
اصلی ترین دلایل نازایی وجود تخمک ناسالم 
است، با وجود تخمک ناســالم به احتمال ۹۹ 

درصد جنین رشد نمی کند.

رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی اســتان 
اصفهان از دستگیری سارق یک دستگاه خودروی 
سواری سمند که حین سرقت باعث به قتل رسیدن 
مالک آن شــده بود، در عملیــات کارآگاهان این 
پلیس خبر داد.حسین ترکیان اظهار کرد: هجدهم 
تیرماه ســال جاری مردی ۵۴ ســاله در خیابان 
کشــاورزی اصفهان توسط ســارق یک دستگاه 
خودرو مجروح شد و پس از چند روز در بیمارستان 
فوت کرد.وی افزود: به دنبال این اتفاق، پرونده ای 
در اداره جرائم جنایی پلیس آگاهی استان اصفهان 
تشکیل شد و تیمی از کارآگاهان مجرب این پلیس 
تحقیقات وسیعی را در خصوص حادثه و شناسایی 
عامل قتل فرد مذکور انجــام دادند.رییس پلیس 
آگاهی فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان گفت: 
در تحقیقات صورت گرفته مشــخص شد مقتول 
هنگامی که از مغازه لوازم یدکی بیرون آمده متوجه 
می شــود که فردی در حال ســرقت خودروی وی 
است و او نیز از سمت شــاگرد قصد وارد شدن به 
خودرو و تلاش برای ممانعت از سرقت آن می کند، 
اما سارق خودرو به عمد اقدام به حرکات نمایشی 
می کند و در نتیجه فــرد مذکور با خودروهای پارک 
شده در حاشیه خیابان برخورد و به شدت مجروح 
می شود و پس از آن ســارق خودرو را سرقت و از 
صحنه فرار کرده اســت.وی ادامه داد: کارآگاهان 
در ادامه تحقیقات تخصصی و بــا انجام اقدامات 
پلیسی و هوشــمندانه خود سرانجام هویت اصلی 

سارق را به دســت آوردند و متوجه شدند که وی از 
مجرمان سابقه دار و تنها یک ساعت پس از آزادی از 
زندان مرتکب سرقت و قتل شده بود.ترکیان با بیان 
اینکه متهم به صورت حرفه ای هر بار چهره و مکان 
خود را تغییر می داد تا بتواند از دســت پلیس فرار 
کند، خاطرنشان کرد: سرانجام تلاش شبانه روزی 
کارآگاهان به نتیجه رســید و پس از حدود ســه 
ماه از وقوع حادثه، مخفیگاه فــرد قاتل در یکی از 
باغ های اطراف شــهر اصفهان مورد شناسایی قرار 
گرفت.وی اضافه کرد: با شناسایی مخفیگاه متهم، 
کارآگاهان در یک عملیات دقیق و حســاب شده 
محل را به محاصره خود در آوردند و قبل از اینکه وی 
بتواند فرصت فرار پیدا کند او را دستگیر و به پلیس 
آگاهی استان اصفهان منتقل کردند.رییس پلیس 
آگاهی فرماندهی انتظامی استان اصفهان با بیان 
اینکه در بازرسی از باغ یک قبضه اسلحه شورشی با 

۳۸ فشنگ مربوطه، سه کیلوگرم شیشه، ۱۵۵ گرم 
هروئین و خودروی سواری سمند مسروقه متعلق 
به مقتول کشــف شــد، افزود: متهم در تحقیقات 
صورت گرفته به جرم خود اقرار کرد.وی اضافه کرد: 
متهم در اعترافات خود اعلام کرد که تنها یک ساعت 
بود که از زندان آزاد شده بودم و در حال عبور از خیابان 
دیدم مقتول بدون اینکه سوئیچ را بردارد از خودرو 
خارج و وارد مغازه شــد، من هم وسوســه شدم و 
تصمیم گرفتم آن را سرقت کنم، اما همین که ماشین 
را روشن کردم و خواستم راه بیفتم دیدم راننده در 
سمت شاگرد را باز کرده و قصد دارد داخل شود که 
من با چپ و راست کردن خودرو او را به بیرون پرت 
کردم و بعد هم از محل متواری شدم، چند روز بعد 
که متوجه کشته شدن راننده خودرو شدم با تغییر 
چهره از شهر خارج و در باغ متعلق به دوستم مخفی 
شدم تا اینکه ماموران پلیس برسرم ریخته و من را 
دســتگیر کردند.ترکیان با بیان اینکه متهم پس از 
تکمیل شدن پرونده، برای انجام اقدامات قانونی 
تحویل مرجع قضایی شد، افزود: شهروندان حتی 
برای یک لحظه خــودرو را با ســوئیچ داخل آن یا 
به صورت روشــن رها نکنند و در صورت مواجهه با 
سرقت خودرو هرگز با سارق یا سارقان مقابله نکنند 
و بلافاصله با مرکز فوریت های پلیســی ۱۱۰ تماس 
بگیرند و مشخصات کامل وسیله نقلیه مسروقه، 
زمان و محل وقوع ســرقت را در اختیــار ماموران 

پلیس قرار دهند.

رییس پلیس آگاهی استان اصفهان خبر داد:

سرقت و قتل، یک ساعت پس از آزادی از زندان
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جامعه
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان مطرح کرد:

ضرورت اعمال نظر دانش آموزان در تصمیم گیری های مسئولان
مدیرکل آمــوزش و پرورش اســتان اصفهــان با تاکید بــر اینکه در بســیاری از تصمیم ســازی ها و 
تصمیم گیری ها، نظرات دانش آموزان و تشکل های دانش آموزی اجرایی و عملیاتی می شود، گفت: حدود 
یک هزار میلیارد نظر از قشر دانش آموزان به شهرداری ارسال شده است.محمدرضا ابراهیمی در نشست 
صمیمانه وزیر آموزش و پرورش با نمایندگان دانش آموزان اســتان اصفهان، اظهار کرد: دانش آموزان، 
۳۶ هزار الگوی گرانقدر تحت عنوان شهدا دارند و الگوهای مذکور، الگوهای بسیار مناسبی برای این قشر 
هستند. در بسیاری از تصمیم سازی ها و تصمیم گیری ها، نظرات دانش آموزان و تشکل های دانش آموزی 
اجرایی و عملیاتی می شود.وی افزود: از جمله مهم ترین تصمیمات دانش آموزان می توان به برگزاری 
جشنواره شهر هوشمند و انعکاس و ارسال حدود یک هزار نظر از قشر دانش آموزان به شهرداری اشاره کرد.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان تصریح کرد: تعداد بسیاری از دانش آموزان حاضر در تشکل های 
دانش آموزی، طی سال گذشته به خیل عظیم معلمان پیوستند و امید است سایر افراد نیز در راستای 
افسری تمدن نوین اسلامی یعنی معلمی قدم بردارند.ابراهیمی همچنین در همایش گردهمایی بزرگ 
۱۲۰۰ نومعلمان تمدن ساز استان اصفهان گفت: معلمی در این دوره نسبت به گذشته ویژه تر و اثرگذارتر 
بوده، زیرا پیچیدگی های تربیتی و آموزشی نسبت به ادوار گذشته بیشتر شده است، استان اصفهان در 
سال گذشته برای نومعلمان خود ۱۴ برنامه در قالب کاروان شهرستانی به جهت هویت بخشی به معلمان 
برگزار و امسال به دســتور وزیر آموزش و پرورش این امر به طور متمرکز برگزار شد.ابراهیمی با اشاره به 
اینکه اصفهان همیشه خاستگاه نخستین طرح های آموزشی بوده است، تصریح کرد: امسال یک میلیون 
دانش آموز، سال تحصیلی را با ۵۹ هزار معلم آغاز کرده و نیز ۶۰ هزار معلم بازنشسته شده اند.وی ادامه 
داد: طرح های مهم هنرســتان جوار صنعت و قرارداد با ۳۲ هنرستان در این زمینه از ابتکارات اصفهان و 
افتتاح نخستین هنرستان »قلب صنعت« با کمک مجمع خیران بخشی از اقدامات بوده است، در حال 
حاضر در استان اصفهان روزانه سه کلاس درس وارد مدار استفاده یا کلنگ زنی می شود که در این زمینه 

نیاز به تأمین تجهیزات و کمک دولت برای ارتقای تعلیم و تربیت علمی داریم.
 

 معلمان باید بالاترین سهم را از ارتقا و رشد اقتصادی کشور
 داشته باشند

نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه تنوع استخدامی در وزارت آموزش 
و پرورش یک بار برای همیشه باید رفع شود، گفت: جامعه معلمان و علمی باید بالاترین سهم را از ارتقا و 
رشد اقتصادی کشور داشته باشند.حجت الاسلام محمدتقی نقدعلی در همایش گردهمایی بزرگ ۱۲۰۰ 
نومعلمان تمدن ساز استان اصفهان که در سالن کوثر ارتش برگزار شد، اظهار کرد: حال آموزش و پرورش 
خوب نیست، هم از حیث دیده شدن، بیش از یک میلیون معلم و هم از حیث خیل دانش آموزانی که باید 
امر تعلیم و تربیت برای آنها اجرا شود، در گذشته آموزش و پرورش آن طور که باید دیده نشد.وی افزود: 
برنامه هفتم توسعه در مجلس در حال بررسی است، آنچنان که باید احکام در بودجه تقویمی دولت دیده 
نشده اســت، وزیر آموزش و پرورش در هیئت دولت باید دغدغه این موضوع را داشته باشد، زیرا در بین 
وزارا خیل انبوه افرادی که ذی حق هستند، معلمان و کارکنان آموزش و پرورش هستند، باید تلاش شود تا 
مشکلاتی که در زمینه معلمان حق التدریس، نهضت و خرید خدمات وجود دارد، رفع شود، تنوع استخدامی 
در وزارت آموزش و پرورش یک بار برای همیشه باید رفع شود.نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای 
اسلامی گفت: معیشت معلمان و بازنشستگان و متناسب سازی حقوق نیز از جمله مواردی است که باید 
مورد توجه قرار گیرد، جامعه معلمان و علمی باید بالاترین ســهم را از ارتقا و رشد اقتصادی کشور داشته 
باشند، همچنین مشکلات خدمتگزاران مدارس نیز باید رفع شود و باید مصوبات لازم برای بهبود کمیت 
حقوق آنها در نظر گرفته شود.وی با اشاره به برگزاری آزمون استخدامی دبیری و هنرآموزی در سال ۱۴۰۲ 
تصریح کرد: در بحث تایید صلاحیت برخی از معلمانی که بر اساس آزمون گزینش شدند، مشکلاتی وجود 
دارد، در حالی که صلاحیت لازم را دارند، لذا باید تسریع شود تا چالش های موجود در این مورد نیز رفع شود.

با مسئولان

وزیر آموزش وپرورش در گردهمایی نومعلمان تمدن ساز استان اصفهان:

معلمان سفارشی  را نپذیرفتیم 

وزیر آموزش و پرورش گفت: ما امسال به دنبال انتخاب 
بهترین ها بودیم و در این راستا هزینه زیادی هم پرداخت 
کردیم چون رویکرد ما بر شایسته ســالاری بنا شده بود و 

سفارشی  را نپذیرفتیم.
رضامراد صحرایی در گردهمایی نومعلمان تمدن ساز استان اصفهان 
با بیان اینکه بیش از ۵۵۰۰ دانش آموز شهید، اصفهان را به شهیدستان 
ایران تبدیل کرده، اظهار داشت: هر وقت سخن از غیرت، همت، امنیت 
و آزادگی به میان می آید، نام شــهدای اصفهان به ویژه شــهید همت 
می درخشد؛ معلمی شأن و منزلت بالایی دارد و نومعلمان باید بدانند 

که رسالت معلمی بسیار مهم است.
وی با بیان اینکه آموزش و پرورش تصویرگر و نشان دهنده آینده هر 
کشوری اســت، افزود: مادران و پدران، وزرا، مراجع، رؤسای جمهور 
و بزرگان فردای کشــور، امروز در حال پرورش و تحصیل در مدارس 
هســتند و این موضوع به خوبی اهمیت حوزه آمــوزش و پرورش را 

نشان می دهد.
وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه معلمان امروز در حال آموزش و 
پرورش مقدمه سازان ظهور هستند، خاطرنشان کرد: آموزش و پرورش 

دستگاهی است که همه باید برای رونق و ارتقای آن بکوشند و در این 
راستا باید تلاش کنیم تا آینده کشور به شکل شایسته ای ساخته شود.
وی در ادامه با اشــاره به چالش های آموزش وپرورش از جمله کمبود 
منابع انسانی و حقوق متذکر شد: ما امسال به دنبال انتخاب بهترین ها 
بودیم و در این راســتا هزینه زیادی هم پرداخت کردیم چون رویکرد 
ما بر شایسته ســالاری بنا شده بود و سفارشــی  را نپذیرفتیم؛ امروز 
معلمانی انتخاب شــده اند که جزو بهترین افــراد حاضر در آموزش و 

پرورش طی سه دهه اخیر هستند.
صحرایی با اشــاره به بیانات مقام معظم رهبری درخصوص اهمیت 
و تاثیرگذاری معلمــان، ادامه داد: همانطور که مقــام معظم رهبری 
فرمودند معلمــان معمار هویت و آینده کشــور هســتند؛ معلمان به 
اندازه ای تاثیرگذارند که اگر از مراجع تقلید نیز سوال بپرسید، می گویند 
من هم پرورده معلم هســتم و این عین کلام رهبری است و بنابراین 

باید در انتخاب مان دقت زیادی داشتیم.
وی افزود: اســتخفاف و تحقیر معلمان کار منافقان اســت؛ امروز به 
عنوان یک معلم خود را مصداق این آیه می دانم که بِأَیِّ ذَنبٍ قُتِلَت و 

باید جوابگوی کشته شدن استعداد کودکان باشم.

وزیر آموزش وپرورش، معلمان را افسران جنگ ترکیبی امروز خواند 
و گفت: دشمن در حال تلاش اســت که به مدارس رخنه کند و در این 
راستا باید توجه کرد برای موفقیت در این جنگ حساسیت در انتخاب 

معلمان بسیار موثر است.
وی با بیان اینکه آموزش وپرورش ۴۰ درصد دولت را تشکیل می دهد، 
گفت: آموزش و پرورش دســتگاه و ارگان متفاوتی است و باید به آن 
متفاوت نیز نگاه کرد؛ در آموزش وپرورش هیچ امری دســتوری اجرا 

نمی شود.
صحرایی در بخش دیگری از سخنانش به سند تحول بنیادین اشاره 
کرد و خاطرنشــان کرد: در ســند تحول بنیادین تاکید شــده که باید 
دانش آموزان را حقیقت طلب و میهن دوســت بار آورد چون دشمن از 
بیداری ما می ترســد؛ آنها تعجب می کنند که ما در مدارس شوراهای 
دانش آموزی داریم و بچه های ما در فضای مدارس مشارکت پذیری 

را تمرین می کنند.

جذب 68 هزار معلم جدید در شش ماه اخیر
وی با بیان اینکه کار حجمی و ســاعتی برای معلمان غیرمجاز است، 
تصریح کرد: کمبود معلم امروز ناشی از آن است که بیش از یک دهه 
خلاف جهت ســند تحول بنیادین حرکت شده است؛ البته طی شش 
ماه گذشته بیش از ۶۸ هزار معلم جدید جذب کرده ایم اما این کمبود 

معلم ریشه تاریخی دارد.
وزیر آموزش وپرورش با اشاره به مسائل و مشــکلات ناشی از طرح 
رتبه بندی معلمان بیان کرد: اگر قانون رتبه بندی در جای خودش اجرا 
می شد، امروز با سیل بازنشستگان مواجه نمی شویم و بازنشستگی 

کم سابقه امسال ناشی از اجرا نشدن قانون در زمان مناسب است.
وی درخصوص قانون رتبه بندی و آیین نامه مسیر رشد معلمی گفت: 
این قانون به زودی تدوین و پس از تصویب بــه عنوان مکمل قانون 
رتبه بندی اجرا می شــود. اصول ما از زمان پیامبر)ص( تاکنون تغییر 

نکرده اما به نسل جدید نمی توان با روش گذشته تدریس کرد.
صحرایی در بخش پایانی ســخنانش به جنایــات رژیم کودک کش 
صهیونیستی اشــاره کرده، تصریح کرد: یکی از بزرگ ترین آفت های 
ایجاد ایجاد شده در جنگ ترکیبی، حذف ذهن تاریخی است؛ امروز 
نمی گویند چه کسی به مردم فلسطین ظلم و خانه های آنها را تصاحب 
کرده و پدران و مادران آنها را به شهادت رســانده و وظیفه ما مبارزه با 

این تحریف است.

وعده صادق یک دانش آموز:
 برخی از مسئولان یاد بگیرند!

وزیر آموزش و پرورش از دانش آموز خوش قول برگزیده شورای دانش آموزی 
تقدیر کرد.به گــزارش خبرگزاری تســنیم از اصفهــان، ابوالفضل بختیاری 
کاندیدای شورای دانش آموزی دبستان شهید شکراللهی غرغن شهرستان 
فریدن اســتان اصفهان به یکی از وعده هــای انتخاباتی خــود »رفع نقاط 
حادثه خیز مدرســه« بلافاصله بعد از منتخب شــدن در انتخابات شــورای 
دانش آموزی جامه عمــل پوشــاند.ابوالفضل بختیــاری، دانش آموز پایه 
پنجم وقتی به عنوان کاندیدای شــورای دانش آموزی  ثبت نام می کند و به 
دانش آموزان قول می دهد تمام تلاش خود را در جهت رفاه حال دانش آموزان 
در تمام زمینه ها انجام دهد، بعد از برگزاری انتخابات شورای دانش آموزی در 
تاریخ ده آبان ماه ۱۴۰۲ و نفر اول شدن در همان روز تصمیم می گیرد در قدم 

اول در  رفع نقاط حادثه خیز تلاش کند.وزیر آموزش و پرورش در سفر یک روزه 
که به استان اصفهان داشت، از این دانش آموز متعهد و خوش قول تقدیر کرد.

همچنین ســایر وعده های این دانش آموز به هم مدرسه ای هایش با دستور 
وزیر آموزش و پرورش تحقق یافت.



جواد محمدی، مدیر کل ورزش و جوانان اســتان 
اصفهان در حاشــیه نخستین جشــنواره خیران 
ورزشیار استان اصفهان اظهار داشت: خیرین عزیز 
از همه نقاط اســتان در این نشست حضور دارند، 
اقدامات خوبی در این زمینه در یک ســال گذشته 
انجام شــده و ۲۰۰ میلیارد تومان از بودجه دولتی 
به پروژه های ورزشــی نیمه تمام اســتان تزریق 
شده است.وی افزود: مجمع خیرین ورزشیار در 
۱۰ سال گذشــته کار های بزرگی انجام داده است، 
جلسات مجمع از یک سال گذشــته دوباره از سر 
گرفته شــد و پروژه های زیادی از جمله اســتخر 
شهرســتان چادگان تکمیل شد.محمدی تصریح 
کرد: در موضوع ورزش استعداد در مناطق محروم 
وجود دارد، باید فرصت برای ایــن عزیزان فراهم 
شــود،  تکمیل پروژه باعث می شــود که جوان ما 
مسیر خود را پیدا کند و در آینده خورشید درخشانی 
برای خدمت به کشور خواهد بود.مدیر کل ورزش 
و جوانان اســتان اصفهان با بیان این که اگر توزیع 
عادلانه منابع نداشته باشــیم، مشکلاتی به وجود 
می آید، خاطرنشان کرد: برای مثال پروژه ای تمام 
مراحل را گذرانده است اما چون در منطقه ای پدیدار 
شده که جمعیت خاصی ندارد، تکمیل نمی شود؛ 
اصفهان بهــار کار های خیر و در مســائل مختلف 
سرآمد است.وی ادامه داد: روزی که شروع کردیم، 
۲۶۰ پروژه نیمه تمام وجود داشــت، امروز به مرز 
۲۰۰ پروژه رســیده ایم که از طریق اعتبارات دولتی 

و ســرمایه گذاری خیران موفق به تکمیل تعدادی 
از پروژه ها شدیم، اگر فضایی ایجاد کنیم که خیران 
بدون دغدغه کار خود را انجام دهنــد، این آمار به 
شدت افزایش خواهد یافت.محمدی با اشاره به 
عملکرد ورزشکاران اصفهانی در بازی های آسیایی 
هانگژو گفت: در کاروان اعزامی ایران به مسابقات 
هانگژو ۵۵ ورزشکار اصفهانی حضور داشتند، ۱۵ 
درصد مدال های پاراآسیایی هانگژو را اصفهانی ها 
کســب کردند، این رقم برای بازی های آسیایی ۱۱ 
درصد است، این اعداد نسبت به جمعیت استان ها 
برای اصفهان چندین برابر اســت.مدیرکل ورزش 
و جوانان استان اصفهان در پایان گفت: بعضی از 
پروژه های اولویت دار اســتان گزینش شده است 
تا به همت خیران و کمک پروژه های دولتی تکمیل 
شود.به گزارش فارس، نخستین جشنواره خیران 
ورزشیار اســتان اصفهان با شعار »آینده ای سالم، 

با همت خیران ورزشــیار« با حضور امید طغیانی، 
نماینده اصفهان در مجلس شورای اسلامی، جواد 
محمدی، مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان، 
رسول کربکندی، مدیرعامل مجمع خیران ورزشیار 
اســتان اصفهان، محمدرضا ســاکت مدیر عامل 
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان، محرم نویدکیا و قاسم 
حدادی فر، کاپیتان های اســبق تیم های فوتبال 
سپاهان و ذوب آهن، تنی چند از مسوولان استانی 
و خیران اســتان اصفهان در سالن همایش های 
اتاق بازرگانی برگزار شد.در این نشست ۲۸ پروژه 
ورزشــی به ارزش مجموع ۲۲۸ میلیــارد تومان 
به عنوان پروژه های ورزشــی اولویت دار اســتان 
اصفهان معرفی شــدند و در زمان برگزاری مراسم 
بیش از ۲۰ میلیــارد تومان به همــراه چند قطعه 
 زمین از سوی خیران به پروژه های ورزشی استان 

اهدا شد.

کمک ۲۰ میلیاردی خیران اصفهانی برای تکمیل پروژه های ورزشی
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تحلیل تغییرات تیم فوتبال ذوب آهن از دید کارشناسان:

+  مثبت!
کارشــناس فوتبال اصفهان گفت: برآیند تغییرات در ذوب  آهن مثبت بــوده و نماینده اصفهان با 
حضور ربیعی که یکی از مربیان خوب کشور است، پس از ســال ها که در رده های میانی و پایین 
جدول حضور داشت، حالا حرکت رو به 

رشدی دارد.
به گــزارش خبرگزاری فارس، ســعید 
جهانگیری، کارشناس فوتبال اصفهان 
در گفت و گویــی در خصوص شــرایط 
ذوب آهن اظهار داشت: در حال حاضر 
که ذوب آهن با ۱۴ امتیاز در رده ســوم 
جدول حضور دارد، اگــر آمار ذوب آهن 
را با هفته هشتم فصل گذشته مقایسه 
کنیم متوجه می   شــویم که این تیم ۴ 
امتیاز بیشتر کسب کرده اســت.وی افزود: تیم های لیگ به چند دســته تقسیم می شدند، یک 
دسته برای قهرمانی می جنگند، یک دسته برای کسب سهمیه آسیایی تلاش می کنند، یک گروه 
برای بقا در لیگ مسابقه می دهند و استراتژی یک دسته دیگر حضور در میانه های جدول است.

جهانگیری تصریح کرد: ذوب آهن با این ریتم امتیازگیری به سمت کسب سهمیه حرکت می کند، 
این تیم در بخش هجومی عملکرد بهتری نســبت به فصل گذشته دارد، در بازی های گذشته نیز 

مقابل تیم های مدعی قرار گرفته است و به این شکل نبوده که بازی های آسانی داشته باشد.
کارشــناس فوتبال اصفهان با بیان این که با میانگین امتیازی بیشــتر از ۲ امتیاز معمولا تیم ها 
برای قهرمانی رقابت می کنند، خاطرنشان کرد: ذوب آهن به این میانگین نزدیک است که نشان 
می دهد سبزپوشــان در وضعیت خوبی قرار دارند، از طرفی تغییرات زیادی در این تیم به وجود 

آمده و شاهد جدایی ۱۱ بازیکن و اضافه شدن ۱۰ بازیکن دیگر بودیم.
وی ادامه داد: برآیند این تغییرات مثبت بوده و نماینده اصفهان با حضور ربیعی که یکی از مربیان 
خوب کشور است، پس از سال ها که در رده های میانی و پایین جدول حضور داشت، حالا حرکت 

رو به رشدی دارد.
جهانگیری با اشاره به حضور ۲ نماینده فوتبال اصفهان در بین ۴ تیم بالای جدول گفت: امیدوارم 
اصفهان دوباره قطب اول فوتبال کشور شود، حضور ذوب آهن و سپاهان در رده های بالای جدول 
نشان دهنده تکاپو مثبت فوتبال اصفهان در کشور است؛ شاید اگر لیگ با عدالت بیشتری دنبال 

می شد، سپاهان با امتیازات واقعی خود در رده های بالاتر قرار می گرفت.
کارشــناس فوتبال اصفهان عنوان کرد: ذوب آهن و ســپاهان نشــان دادند که باید از رفتار های 
جهت گیرانه نســبت به تیم های  خاص فاصله بگیریم و فوتبال ایران به تیم های پایتخت خلاصه 

نمی شود.
وی که در حــال حاضر هدایت تیم فوتبال ســپاهان ب در لیگ دســته ســوم را بــر عهده دارد، 
در خصوص وضعیت این تیــم نیز  گفت: تمرینات بدنســازی را بــا حضور در ســالن وزنه آغاز 
کردیــم و امیدواریم که پس از ۴ ســال با تیم ســپاهان ب به لیگ دســته دوم صعــود کنیم؛ 
تاکید فدراســیون بر تشــکیل تیم های ب برای تیم های لیــگ برتری رویکرد مثبتــی بود و به 
 این شــکل تیم های لیگ  برتری امکان اســتفاده از بازیکنان تیم های ب خــود را در طول فصل 

خواهند داشت.
جهانگیری در پایان گفت: ما هم تلاش می کنیم کیفیت بازیکنان تیم سپاهان به تیم اصلی نزدیک 
باشد تا پشتوانه خوبی برای آینده آماده شود؛ ما با ون پارس از لیگ دسته سه شروع کردیم و به 
لیگ یک راه یافتیم؛ اما متاسفانه این سهمیه حفظ نشــد و حالا امیدواریم با سپاهان ب موفق 

به انجام این کار شویم.

زشکافه ورزش ور

رییس هیئت کشتی استان :

اصفهان ۱۲ هزار کشتی گیر سازمان یافته دارد

رییس هیئت کشتی استان اصفهان گفت: اکنون بیش از ۱۲ هزار کشتی گیر 
سازمان یافته در استان اصفهان ورزش می کنند و با کسب مدال هایی که 
ورزشکاران این استان داشتند شکوفایی این رشته ورزشی را نوید خواهیم 
داد.مصطفی میرزایی در دیدار با ورزشکاران شهرستان اردستان، اظهار کرد: 
کشتی شهرستان اردستان حدود دو سال است که فعالیت خوبی را از خود 
نشان داده است و یکی از فعال ترین و پرکارترین هیئت های کشتی استان 
اصفهان است.وی با اشاره به اقدامات هیئت کشتی اردستان که باعث رشد 
و پویایی ورزشکاران این رشته شده است، افزود: یکی از مشکلات هیئت 
کشتی اردســتان مالکیت و واگذاری سالن ورزشــی این رشته به هیئت 
است که قول می دهیم مشکلات پیش آمده را در اداره کل ورزش و جوانان 
برطرف و هیئت امنایی کنیم.به گزارش ایسنا، رییس هیئت کشتی استان 
اصفهان گفت: با جذب کمک های خیران و کمک مسئولان استان در چهار 
سال گذشته ۱۶ خانه کشتی در استان ساخته شده، بنابراین مسئولان هر 
شهرستان باید تلاش کنند خیران ورزشــی را دلگرم نگه دارند تا این افراد 
به حوزه ورزش بیشــتر توجه کنند.میرزایی در خصوص مشــکل بودجه 
هیئت های کشتی گفت: فدراسیون کشتی ایران هیچ گونه بودجه و اعتباری 
به هیئت های کشتی اختصاص نمی دهد و بودجه هیئت های کشتی توسط 
خیرین و تلاش اعضای هیئت تامین می شود. البته هرسال هیئت های 
کشتی که عملکرد موفقی داشته باشــند به عناوین مختلف مورد حمایت 
قرار می گیرند ولی بودجه و اعتبار ثابتی برای این موضوع پیش بینی نشده 

است.وی با بیان اینکه با کمک شهرستان های استان تعداد ورزشکاران این 
رشته ورزشی در چندسال اخیر هفت برابر رشــد کرده است، گفت: اکنون 
بیش از ۱۲ هزار کشتی گیر سازمان یافته در استان اصفهان ورزش می کنند 
و با کسب مدال هایی که ورزشکاران این استان داشتند نوید شکوفایی این 

رشته ورزشی در این استان را شاهد خواهیم بود.

    دغدغه اصلی، نبود اسپانسر است
در این نشست رییس هیئت کشتی شهرستان اردستان هم گفت: بعد از 
گذشت هفت سال که خانه کشتی اردستان با پیگیری های اعضای هیئت 
کشتی توسط خیرین ساخته شده اســت هنوز مدیریت و مسئولیت این 
مکان ورزشی مشخص نیست و این موضوع باعث ایجاد مشکلاتی برای 
هیئت کشتی شده است.محمود رهنما با بیان اینکه هیئت کشتی اردستان 
اکنون حدود ۱۵۰ ورزشکار سازمان یافته دارد، تصریح کرد: مشکلات مالی 
یکی از بزرگ ترین چالش های پیش روی ورزش کشتی شهرستان اردستان 
است و اگر وضعیت به این شــکل ادامه داشته باشــد این ورزش در این 
شهرستان تعطیل می شود.وی با اشاره به اینکه دغدغه اصلی هیئت کشتی 
اردســتان نبود اسپانسر است، گفت: ورزشــکاران هیئت کشتی اردستان 
اکنون در مسیر پیشرفت و شکوفایی قرار گرفته اند ولی برای ادامه راه اگر از 
سوی مسئولان و خیران حمایت نشویم، نمی توانیم مسیر پر فراز و نشیب 

کشتی را ادامه دهیم.

بیانیه باشگاه ذوب آهن در واکنش 
به اتفاقات دیدار با آلومینیوم

باشــگاه ذوب آهن اصفهان بیانیه ای درباره اتفاقات 
دیدار تیم فوتبال این باشگاه با آلومینیوم اراک صادر 
کرد که به شــرح زیر اســت:»اخراج نــادر محمدی 
در دقایق پایانی مســابقه، قســمتی دیگر از سریال 
اشــتباهات داوری علیه ذوب آهن بود کــه از ابتدای 
فصل آغاز شده است، اشتباهاتی که امتیازهای زیادی 
را از ما ربوده و اجازه نداده اســت ذوب آهن اکنون در 
جایگاه واقعی خود در جدول بایســتد.در حالی یکی 
از کادر آلومینیوم آغازگر درگیری در واپســین دقایق 
مســابقه بود که ذوب آهــن درصــدد زدن گل برتری 
بود و با روندی که بازی در آن لحظات داشــت، اصلا 
بعیــد به نظر نمی رســید. در همه جای دنیا خشــک 
کردن توپ در هوای بارانی مرســوم است که یا توسط 
توپ جمع کن هــای کنار زمین یا خــود بازیکن انجام 
می شــود. در هوای بارانی اراک هم طبیعی بود که با 
توجه به ریتم سریع مســابقه، محمدی شخصا برای 
خشــک کردن توپ اقدام کند.اما متاســفانه مربی 
آلومینیوم رفتاری غیرحرفه ای از خود بروز داد و مانع 
از خشک کردن توپ توســط بازیکن ذوب آهن شد. 
او با این رفتار نه تنها در جریان بازی وقفه ایجاد کرد؛ 
بلکه جو مســابقه را به تشنج کشــاند و جرقه شروع 
درگیری بود.داور مسابقه هم متاسفانه بدون توجه به 
علت شروع درگیری، نادر  محمدی را به همراه مربی 
آلومینیوم از زمین اخراج کرد. ایــن کارت قرمز عملا 
فرصت کسب سه امتیاز خارج از خانه را از ما گرفت و 
ذوب آهن را از داشــتن یکی از مهره های ارزشمندش 
در بازی بعــد محــروم کرد.اگرچه بارهــا گفته ایم و 
اعتراض مان به جایی نرسیده؛ این بار با صدای رساتر 
می گوییم که خواهان احقاق حق ذوب آهن هستیم. 
به راستی تا کی باید تاوان سوت های اشتباه را بدهیم؟ 
آن هم وقتی که در زمین به کل لیگ ثابت کرده ایم که 
چه حرف هایی برای گفتن داریم.هر چند دور از مکتب 
اصیل ذوب آهن اســت که تقصیر را به گردن دیگری 
بیندازیم، اما از حق هواداران مان نیز نمی  گذریم . آقای 
تاج و آقای افشاریان! بار دیگر از شما می پرسیم؛ چه 
کسی پاسخگوی امتیازهای از دست رفته ما است؟«

AFC اطلاعیه سپاهان در پی صدور رای اولیه
باشــگاه فولاد مبارکه ســپاهان در پی صدور رای اولیه کنفدراســیون فوتبال آسیا درخصوص 
بازی ســپاهان - الاتحاد اطلاعیه ای صادر کرد.به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی باشــگاه 

فولاد مبارکه سپاهان، در پی صدور رای 
اولیه کمیتــه انضباطی کنفدراســیون 
فوتبال آسیا در خصوص پرونده دیدار 
فولاد مبارکه ســپاهان ایران و الاتحاد 
عربســتان در هفتــه دوم مســابقات 
لیــگ قهرمانان آســیا ۲۰۲۳-۲۰۲۴، 
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان بدینوسیله 
نکاتی را به ســمع و نظر افکار عمومی 

می رساند:
۱- باشگاه ســپاهان ضمن احترام به 

نهاد انضباطی AFC، اعلام می دارد که با اتکا به مستندات متقن حقوقی، این رای را به هیچ وجه 
صحیح ندانسته و در این پرونده خود را محق می داند.

۲- باشگاه سپاهان در پاسخ به اتهامات بی اســاس طرف مقابل؛ مستندات و درخواست های 
 AFC ارائه داده بود. اما متاســفانه کمیته انضباطی AFC قانونی خود را مهیا کرده و به مقامات

در موارد متعددی درخواست های قانونی و طبیعی باشگاه را بدون ذکر دلیلی رد کرد؛ از جمله:
الف( کمیته محترم انضباطی AFC در ابتدا درخواســت قانونی باشگاه سپاهان جهت برگزاری 
جلسه رسیدگی حضوری و به چالش کشیدن مسائل حقوقی ادعا نامه آن مرجع را پذیرفت ولی 

پس از چند روز ناگهان اعلام کرد که هیچ جلسه حضوری برگزار نخواهد شد.
ب( با توجه به نزدیکی زمان جلســه رسیدگی به مســابقه آتی آلمالیق؛ ســپاهان از آن کمیته 
درخواست کرد تا با احترام به حق تجدیدنظر خواهی باشگاه ســپاهان نسبت به رای احتمالی، 
از برگزاری جلسه رسیدگی و صدور رای فوری قبل از آن بازی که تضییع کننده امکان تجدیدنظر 
خواهی سپاهان خواهد بود، موقتا صرف نظر کند. لیکن متاسفانه این خواسته منطقی نیز مردود 
شد و تنها چند روز مانده به بازی، رای غیرصحیح منتهی به عدم برگزاری بازی بعدی در ورزشگاه 
خانگی سپاهان را صادر کردند تا امکان حضور هواداران سپاهان در ورزشگاه خانگی کاملا منتفی 
شود.پ( با وجود درخواســت صریح تیم حقوقی باشگاه ســپاهان از آن کمیته مبنی بر اعلام 
زمینه های حقوقی رای به انضمام متن رای صادره )جهت ایجاد قابلیت اعتراض فوری به رای یا 

تعلیق اجرای آن( متاسفانه از پذیرش این درخواست نیز خودداری شد.
۳- باشگاه فولاد مبارکه سپاهان قطعا استیناف خواهی خود را به مرجع ذی صلاح قانونی اعلام 
و به جد پیگیر تجدیدنظر در رای اولیه خواهد بود.۴-این باشگاه درباره پرونده مذکور به دادگاه 
عالی ورزش)CAS( هم وفق مقررات بین المللی رجوع کرده و از طریق آن نهاد قضایی محترم 

پیگیر احقاق حقوق خود خواهد بود.
در پایان باشگاه فولاد مبارکه ســپاهان ضمن دعوت از هواداران فهیم و نجیب سپاهان به حفظ 
آرامش، این اطمینان خاطر را به ایشان می دهد که مسئله توسط ارکان حقوقی باشگاه تا حصول 
نتیجه مطلوب به طور جدی پیگیری خواهد شــد. همچنین در خصوص جزئیات برگزاری بازی 

بعدی سپاهان در لیگ قهرمانان آسیا متعاقبا اطلاع رسانی خواهد شد.
به گزارش ایرنا، بازی ســپاهان و الاتحاد در چارچوب هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا با نظر ناظر 

بازی لغو و تیم الاتحاد بدون حضور در زمین بازی، اصفهان را به مقصد عربستان ترک کرد.
کمیته انضباطی کنفدراســیون فوتبال آســیا، رای خود در باره این بازی را صادر کرد که طی آن 
سپاهان ۳ بر صفر بازنده بازی اعلام شــد و باید جریمه ۲۰۰ هزار دلاری پرداخت کند. همچنین 
باشگاه سپاهان از انجام سه بازی خانگی در ورزشگاه نقش جهان محروم شده که بازی آخر آن 

به مدت یک سال به تعلیق درآمده است.

خبر  روز

دروازه بان ملوان:

آنالیز موفقی از سپاهان 
داشتیم

دروازه بان تیم ملوان بندرانزلی پس از دیدار 
مقابل سپاهان گفت: آنالیز خوبی که کادر ما 
از سپاهان داشــتند خیلی به ما کمک کرد و 
برروی ضد حملات که سپاهان آسیب پذیر 

بود به گل رسیدیم.
به گزارش خبرگــزاری تســنیم از اصفهان، 
افشار صداقت پس از پیروزی تیمش مقابل 
ســپاهان در جمع خبرنگاران حاضر شده و 
اظهار داشت: خدارا شــاکرم توانستیم با ۳ 
امتیاز از اصفهان برگردیم و در برنامه و آنالیز 
که داشتیم به دنبال استفاده از ضد حملات 
بودیم که موفق شــدیم با ایــن تدبیر به گل 

برسیم و پیروز شویم.
وی افــزود: همانطــور که گفتــم برای ضد 
حملات برنامــه داشــتیم و از همین راه ۳ 
امتیاز را کســب کردیم، هرچنــد یک امتیاز 
هم برابر ســپاهان می توانســت برای ما با 
ارزش باشــد؛ اما خدا راشــکر که با دست 
پر و بیشــترین امتیــاز ممکــن از اصفهان 

برمی گردیم.
دروازه بان تیم ملوان پیرامون خوشــحالی 
گلی که به ســمت هواداران شان انجام داد، 
گفت: هــواداران ما چندیــن کیلومتر راه به 
اصفهان آمدند و به هر حــال راه نیمکت ما 
دور بود و بهتر دیدم خوشحالی را با هواداران 

تقسیم کنم.
حامد نورمحمدی پس از دیدار با سپاهان و 
پیروزی تیمش اظهار داشت: بازی سنگینی 
برابر سپاهان داشتیم و خداراشکر توانستیم 
دست پر از اصفهان برگردیم و دل هواداران 
مان را شاد کنیم.وی افزود: این بازی یکی 
از سنگین ترین مسابقات ما بود و هم خوب 

شروع کردیم و هم خوب تمام کردیم.
مدافع ملــوان همچنین تصریــح کرد: کار 
بزرگی کردیم که ســپاهان را اینجا شکست 
دادیم، هرچند که به غیر از گل هایی که زدیم 
موقعیت های دیگری هم داشتیم که ممکن 
بود بــا نتیجه پــر گل تــری از زمین خارج 

شویم.

مستطیل سبز

عکس خبر  

طعنه خواهر رونالدو 
به توپ طلای مسی!

کاتیا آویــرو، خواهر کریســتیانو 
رونالدو با لایک کردن پســتی در 
شبکه ایکس به این اشاره کرد که 
کریس، برخلاف مســی، خودش 
عناویــن را بــدون کمــک هیــچ 

سازمانی به دست می آورد.



در برنامه ریزی شهری یکی از موارد مهم نگاه به آینده 
است تا بدانیم شهری که مردم اصفهان برای چندین 
سال آینده می سازند، چه شهری خواهد بود و چه 

ویژگی هایی دارد

رییس اداره هماهنگی و نظارت خدمات شهری شهرداری اصفهان خبر داد:

فعالیت ۴۵ اکیپ ستاد سیل در شهر اصفهان
رییس اداره هماهنگی و نظارت خدمات شهری شهرداری اصفهان گفت: با توجه به بارندگی های اخیر ۴۵ 
اکیپ ستاد سیل در سطح مناطق پانزده گانه شهر فعال شد و با انجام اقدامات به موقع، طی بارش های 
شب گذشته شاهد آب گرفتگی معابر نبودیم.رامین میرعسگری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهارکرد: 
طبق اعلام اداره هواشناسی از صبح چهارشــنبه تا آخر وقت روز جمعه در بعضی ساعات شاهد بارندگی 
در سطح شهر اصفهان بودیم.وی با بیان اینکه بر این اساس اکیپ های ستاد سیل شهرداری اصفهان به 
حالت آماده باش درآمدند، افزود: در هر منطقه شهرداری سه اکیپ فعال بود که بنا بر شرایط، قابلیت ارتقا 
تا پنج اکیپ نیز وجود داشت.رییس اداره هماهنگی و نظارت خدمات شهری شهرداری اصفهان با اشاره 
به بارش های اخیر ادامه داد: اکیپ های ستاد سیل از ساعت ۱۵ روز پنجشنبه به حالت آماده باش درآمدند 
و تا صبح جمعه در ســطح مناطق فعال بودند.وی گفت: پیش بینی می شد با بارش های اخیر در بعضی 
مناطق با مشکل مواجه شــویم، اما با توجه به اقدامات به موقع شاهد آب گرفتگی در سطح شهر نبودیم.

میرعسگری خاطرنشان کرد: امکان دارد در کوچه های فرعی آب گرفتگی سطحی رخ دهد که شهروندان 
از طریق سامانه ۱۳۷ اطلاع رسانی می کنند و پیگیری انجام می شود.

 

انجام عملیات رفع آب گرفتگی در نقاط مختلف منطقه ۱۱ اصفهان
مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان از انجام عملیات رفع آب گرفتگی معابر در نقاط مختلف سطح این منطقه 
خبر داد.حسن محمدحسینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: از زمان اخطاریه سازمان هواشناسی 
مبنی بر شدت بارندگی و احتمال آب گرفتگی معابر و جاری شدن سیلاب، کارکنان حوزه خدمات شهری 
منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان با استقرار در سطح این منطقه، اقدام به هدایت و دفع آب های تجمیع شده در 
نقاط آب گیر کردند.وی افزود: رفع آب گرفتگی و تخلیه آب کوچه ۲۵، ۲۳ و کوچه مسجدالرضا )ع( جنب 
پارک در خیابان لیمجیر، تخلیه آب خیابان شریف شرقی کوچه ۳۵ لاله، رفع آب گرفتگی خیابان مدافع حرم، 
رفع آب گرفتگی کوچه ۴۵ خیابان درخشان، رفع آب گرفتگی خیابان شهدا ابتدای خیابان چمران، خیابان 
شهیدان غربی کوچه ۸۹ در ۵ اکیپ از جمله اقدامات عوامل زحمت کش حوزه خدمات شهری منطقه در این 
زمینه است.مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه عملیات اجرای لکه گیری و روکش آسفالت 
معابر اصلی و فرعی، همچنین حفر و تنقیه تعداد ۵۰ چاه جذبی در ســطح منطقه انجام و این امر موجب 
بهبود شرایط معابر این منطقه به ویژه هنگام بارندگی ها شده است، گفت: برای نقاطی که در سال گذشته 
تجربه آب گرفتگی داشته ایم پیش بینی های ویژه ای صورت گرفته تا مشکلی برای شهروندان ایجاد نشود. 

 
به مناسبت ۱۳ آبان برگزار می شود؛

اجرای ۵ برنامه بزرگ فرهنگی اجتماعی در منطقه ۱۲ اصفهان
مدیر منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان گفت: همزمان با ایام ۱۳ آبان پنج برنامه بزرگ فرهنگی و اجتماعی در 
سطح محلات این منطقه برگزار می شود.علی اکبر رسالت در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: همزمان 
با ایام ۱۳ آبان و روز دانش آموز و سالروز تسخیر لانه جاسوسی آمریکا، تعداد پنج برنامه بزرگ فرهنگی و 
اجتماعی به همت اداره فرهنگی اجتماعی منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان در سطح محلات این منطقه اجرا 
می شود.وی افزود: برگزاری رویداد اوریگامی با عنوان »دست آفرینش های کاغذی« میان دانش آموزان 
۹ تا ۱۴ سال در فرهنگسرای قدس، برگزاری مسابقه طراحی کاریکاتور در سالن مطالعه ملک شهر، برگزاری 
جشنواره بازی های فکری و جنبشی حرکتی با عنوان »فرصت طلایی« ویژه دانش آموزان دختر و پسر 
مدارس محله محمودآباد در بازیکده جهش، برگزاری جشنواره ساخت ماکت و نماد آمریکا و انگلیس و 
اسرائیل و به آتش کشیدن آن ها با عنوان »ساخت آدم های استکبار« در فرهنگسرای استاد مظاهری و 
اجرای طرح ویژه عضویت در کتابخانه محمودآباد و استفاده از بازیکده جهش با تخفیف ۵۰ درصد برای 
نوجوانان دختر و پسر بسیجی محله محمودآباد با عنوان »نسل فهمیده ایم« از جمله برنامه های فرهنگی 

اجتماعی منطقه ۱۲ در این ایام است.

اخبار

نایب رییس شورای شهر مطرح کرد:

لزوم پرهیز از شعارزدگی و توجه به عملگرایی

نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان ،جزئیات موارد مطرح شده در 
کمیسیون تلفیق این هفته شورای اسلامی این کلان شهر را تشریح کرد.

سیدامیر سامع در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره به موارد مطرح شده 
در جلسه این هفته کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار 
کرد: در جلسه کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر سعی می کنیم با 
دعوت از دستگاه های مختلف زمینه بحث، گفت وگو و تبادل در خصوص 
وضعیت شهر در موضوعات مرتبط را پیگیری کنیم؛ همچنین در زمینه 
مباحث مدیریت شهری مواردی که در جلســه علنی مطرح می شود، 
باید در کمیسیون ها به طور دقیق بررسی و سپس در کمیسیون تلفیق 
با حضور تمام اعضای شــورا برای جمع بندی مطرح و به جلسه علنی 
وارد شــود.وی با بیان اینکه موضوع جلسه کمیسیون تلفیق این هفته 
شورای اسلامی شهر اصفهان »رسانه« بود، افزود: اینکه رسانه در شهر 
چه وظیفه ای دارد، وضعیت آن چگونه اســت و اینکه شهروندان چقدر 
به رسانه ها، به ویژه رسانه های وابسته به شهرداری توجه دارند، در این 

جلسه مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان کرد: تمام اعضای 
شورا تاکید داشــتند هر خبری که از ســوی مدیریت شهری رسانه ای 
می شود، باید مبتنی بر واقعیت باشد و از شعارزدگی و قول هایی که به 
نتیجه نمی رسد بپرهیزیم و با استفاده از فعل های ماضی، بگویم فلان 

کار را انجام دادیم.
وی با بیان اینکه مدیران شــهری باید نســبت به اتفاقاتی که در شهر 
می افتد، پاسخگو باشــند، از این رو در جلسه کمیســیون تلفیق مقرر 
شد آسیب شناسی رسانه شهر انجام شــود، ادامه داد: در زمینه رسانه 
کمیته فرهنگ شهروندی، اطلاع رسانی پروژه ها و مواردی که نیاز است 
با شــهروندان تبیین و گفت وگو کنیم، از رسانه های شهرداری استفاده 

می کنیم و آمادگی دریافت نظرات شهروندان را داریم.
سامع با بیان اینکه معتقدم شــهروندان می توانند در بسیاری از موارد 
پیشرو باشند و گاهی نیاز به فرهنگ سازی نداریم، تاکید کرد: نیازمند 
تبییــن و گفت وگوی مشــترک و دریافت نظرات آن ها هســتیم که از 
رسانه های شهرداری این موضوع درخواست شد و آن ها نیز اعلام کردند 

برای هر روز یک برنامه مشخص و ثابت دارند.
وی با بیان اینکه حضور شــهردار، مدیران شــهری و اعضای شــورا در 
جلسات گفت وگو همچون »صدای شــهر« می تواند موثر باشد، ادامه 
داد: تمام مدیران شهری موظف هستند یک روز ملاقات مردمی داشته 

باشند که رزرو این موضوع در سامانه »اصفهان من« انجام می شود.

با نگاه به آینده، چشم انداز شهر اصفهان را تنظیم می کنیم

نایب رییس شورای اسلامی شــهر اصفهان با بیان اینکه موضوع مرکز 

پژوهش های شــورا نیز در کمیســیون تلفیق این هفته مطرح شــد، 
خاطرنشــان کرد: در برنامه ریزی شــهری یکی از مــوارد مهم نگاه به 
آینده است تا بدانیم شهری که مردم اصفهان برای چندین سال آینده 

می سازند، چه شهری خواهد بود و چه ویژگی هایی دارد.
وی اضافه کرد: با نگاه به آینده، چشم انداز چند سال آینده شهر را تنظیم 
می کنیم و به عنوان مثال برای تدوین برنامه راهبردی شهرداری اصفهان 
۱۴۱۰ این اتفاق افتاد و برای دریافت نظرات شــهروندان ســامانه ای 
اعلام، جلساتی با حضور اساتید دانشگاه برگزار و اطلاعات تماس های 

شهروندان با سامانه ۱۳۷ رصد شد تا به چند ده هزار مورد رسید.
سامع اضافه کرد: از پنج محور اصلی برنامه راهبردی شهرداری اصفهان 
بیشترین دغدغه شهروندان روی محیط زیســت بود، بنابراین در این 
برنامه هدف نخســت را مبتنی بر آن گذاشــتیم؛ این نگاه به آینده در 
کمیسیون تلفیق از مرکز پژوهش های شــورا درخواست و گزارشی از 

فعالیت ها نیز ارائه شد.
وی با اشــاره به موضوع پژوهش ادامه داد: فرآیندی برای حمایت از 
پایان نامه های کارشناسی ارشد و دکترا در شهرداری به وجود آمده است 
که بر این موضوع تاکید شد تا این دانشجویان در موضوعات شهر نقشی 
داشته باشــند، آن ها مقطع تحصیلی را به خوبی و با دانش بیشتری به 

ثمر برسانند و از آن ها حمایت شود.
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 ناظر تزئینات معماری اداره کل میراث فرهنگی اصفهان: عوارض و سوراخ های روی 
ستون های چهلستون، جدید نیست و ربطی به موریانه ندارد؛

خب؛ خیال  مان راحت شد!

خبر روز 

اعلام آمادگی دستگاه های اجرایی و مراکز آموزشی و شهرداری 
اصفهان برای همکاری های پژوهشی

مدیریت شهر و نهادهای اجرایی بر شبکه سازی و هم افزایی در اجرای اقدامات علمی و پژوهشی در شهر 
اصفهان تاکید کردند.به گزارش خبرنگار ایمنا، در آیین مبادله تفاهم نامه همکاری علمی، پژوهشی میان 
شهرداری اصفهان و دستگاه های اجرایی و مراکز پژوهشی استان که در سالن اجتماعات معاونت شهرسازی 
و معماری شهرداری اصفهان برگزار شد، نمایندگان دستگاه های اجرایی حضور داشتند و به بیان دیدگاه های 
خود پرداختند.محمد عسگرزاده، نماینده شرکت گاز استان اصفهان اظهار کرد: پیش از امضای تفاهم نامه، 
شرکت گاز و شهرداری تعامل و همراهی بسیاری داشتند که اهمیت این تعامل در اجرای پروژه های مختلف 
گازرسانی در شهر به خوبی مشهود است.وی با اشــاره به اهمیت موضوع مصرف بهینه در الگوی مصارف 
خانوار افزود: شهرداری می تواند در این راستا و با تبلیغات و فرهنگ سازی کمک بزرگی به شرکت گاز کند.

عسگرزاده با اشاره به پدیده فرونشست و تاثیر آن بر شبکه های گازرسانی افزود: شرکت گاز و شهرداری در 
تاثیرات این پدیده نقطه مشترک دارند، آماده ایم تا بر روی این موضوع مطالعات مشترک انجام دهیم.

  صدا و سیما، مصرف کننده و ترویج دهنده پژوهش است
مهدی حیدری، نماینده صدا و ســیمای مرکز اصفهان نیز اظهار کرد: دغدغه اصلی ســازمان پژوهش و 
نظرسنجی برای اجرای اقدامات است، صدا و سیما به عنوان یک دانشگاه عموما مصرف کننده و مروج 
پژوهش به صورت توأمان است.به گفته وی، صدا و سیما چند دهه است که نظرسنجی و افکارسنجی را 
در دستور کار خود قرار داده ، رسانه ملی حد واسط میان شما و مردم برای آگاهی بخشی پیرامون مسائل 
است.حیدری با اشاره به اینکه پیرامون ترویج پژوهش، اقداماتی را در راستای توسعه تفکر انتقادی، تفکر 
مسئله محور اجرایی کردیم، افزود: در بخش مدیریت دانش آماده ایم تا خروجی و نتایج پژوهشی را در 

قالب های جذاب رسانه ای بازپخش کنیم.

 استفاده از ظرفیت نخبگان برای حل چالش
کیوان البرزیان، نماینده شبکه پژوهش و فناوری اظهار کرد: رسالت اصلی ما شبکه سازی و توسعه ارتباطات 
است، در این راستا تفاهم نامه هایی با صندوق های تامین اعتبارات مالی در دو بخش حاکمیتی و خصوصی 
امضا کردیم.وی ادامه داد: با تکیه بر توان داخلی و استفاده از ظرفیت نخبگان به دنبال حل چالش ها هستیم، 
در تلاش هستیم تا بتوانیم شــرکت های دانش بنیان را به صنایع و نهادهای اجرایی نزدیک کنیم.البرزیان 

تصریح کرد: گاهی به دلیل طولانی شدن مباحث قراردادی پروژه ها، شاهد دلسرد شدن فناوران هستیم.

موازی کاری ها موجب اتلاف منابع می شود
مسعود نیلی، نماینده بسیج علمی، پژوهشی و فناوری استان اصفهان اظهار کرد: برای رضایتمندی بیشتر 
مردم، اطلاع رسانی بهتری از عملکرد شهرداری انجام شود.به گفته وی، این تفاهم نامه بسیار خوب است، 
اما عملیاتی شدن و به نتیجه رسیدن آن هاست که باید برای تحقق آن سازو کارهایی طراحی شود.نیلی با 
اشاره به اینکه اولویت در بسیج علمی، بسیج ظرفیت ها و امکانات و تقویت مشارکت های مردمی است 
،افزود: وقت آن رسیده که ظرفیت ها را کنار هم قرار دهیم، زیرا موازی کاری ها موجب اتلاف منابع می شود.
وی یادآور شد: بسیج علمی ظرفیت های بسیاری همچون قرارگاه علم و فناوری دارد، به طرح ها و ایده های 
نو و مسئله محور بلاعوض کمک می کند.نیلی اظهار کرد: ۱۴ پژوهشکده دانشجویی و سه مرکز رشد داریم 

که آماده مشارکت و همکاری برای اقدامات پژوهشی هستیم.

آماده میزبانی از برنامه یک روز در دانشگاه هستیم
مریم طایف نیا، نماینده دانشگاه دانش پژوهان پیشرو اظهار کرد: این دانشگاه از گذشته کنفرانس توسعه 
پایدار و عمران شهری را برگزار کرده است، امســال نیز این کنفرانس را برگزار خواهد کرد.وی از مکاتبات 
برای احیای پارلمان دانشجویی خبر داد و گفت: آماده میزبانی از برنامه یک روز در دانشگاه هستیم؛ رشته 
شهرسازی این دانشگاه سبقه ۲۰ ساله دارد که می طلبد ارتباط شهرسازان و نظام مهندسی و شهرداری بیش 

از گذشته تقویت شود و شهرسازان در چرخه اتفاقات شهری کمک رسان باشند.

بامسئولان 

۱۷ انبار ضایعاتی در منطقه 
۱۴ اصفهان پلمب شد

مدیر منطقه ۱۴ شــهرداری اصفهان با اشــاره 
به مطالبــه شــهروندان در خصــوص وجود 
انبارهای ضایعاتــی در این منطقه، گفت: روال 
قانونی شــامل ابلاغ، اخطار و صورت جلســه 
را در ایــن زمینــه پیش بردیم و بــا همکاری 
ســایر بخش های درگیر با ایــن معضل برای 
پلمــب ۱۷ انبــار ضایعاتی در خیابان عاشــق 
اصفهانی شــرقی اقدام کردیم.محمدمهدی 
کریمی در گفت وگــو با خبرنــگار ایمنا، اظهار 
کرد: مطالبه بــزرگ و درخواســت مکرری از 
سوی شــهروندان از دســتگاه هایی همچون 
شهرداری و نیروی انتظامی در خصوص تعیین 
تکلیف انبارهای ضایعاتی سطح منطقه ۱۴ به 
دلیل بافت نازیبا، ناامنــی محلات و جرایمی 
که در آن اتفاق می افتاد، وجود داشــت.وی با 
بیان اینکه وجود انبارهای ضایعاتی در منطقه 
۱۴ موجب ایجاد آســیب هایی همچون تردد 
افراد معتــاد و کارتن خواب، ســرقت اموال و 
اموال خودروهای شــهروندان و مشــکلاتی 
بــرای ســاکنان محــلات این منطقه شــده 
است، افزود: روال قانونی شامل ابلاغ، اخطار 
و صورت جلســه را در این زمینــه پیش بردیم 
و با همکاری ســایر بخش هــای درگیر با این 
معضل همچون ســازمان مدیریت پســماند 
شــهرداری، نیروی انتظامی و اداره برق، برای 
پلمب ۱۷ انبار ضایعاتی واقع در خیابان عاشق 
اصفهانی شــرقی اقــدام کردیم.مدیر منطقه 
۱۴ شــهرداری اصفهان با بیان اینکه در یکی از 
انبارهای ضایعات مقدار بسیار زیادی از اموال 
مسروقه اداره برق شهر کشــف و با متصدی 
انبــار )مال خر( برخــورد و تحویــل مقامات 
قضائی شد، خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه 
انبارهای ضایعــات مطابق بنــد ۲۰ ماده ۵۵ 
قانون شهرداری ها جزو مشاغل مزاحم شهری 
محسوب می شود و قانون اشــاره دارد که این 
انبارها از محدوده خدماتی شــهرها به بیرون 
هدایت شوند، از افرادی که در این انبارها فعال، 
ذی نفع یا کسبه هستند، درخواست می کنیم 
فکر اساسی و قانونی در این رابطه داشته باشند 
و از محدوده شــهری که قانون مشخص کرده 

منتقل شوند.

در کوچه 
پس کوچه های شهر 
اصفهان؛ محله کردآباد

محله کردآباد در حریم شهر اصفهان 
و در منطقه چهار شهرداری قرار دارد. 
این محله از به هم پیوســتگی ســه 
محله به نام های کردآبــاد، کلمان و 

سواردز تشکیل شده است.

عکس خبر

مهم ترین دستاورد کنگره ۲۴ هزار شهید استان چه بود؟

تربیت نسلی آشنا به فرهنگ ایثار 
مهم ترین دستاورد کنگره ۲۴ هزار شهید استان، تربیت نسلی است که متعلق به فرهنگ ایثار و شهادت باشد.استاندار اصفهان در چهارمین نشست کنگره ملی ۲۴ 
هزار شهید استان اصفهان گفت: یکی از شاخص های ارزیابی کنگره مردمی بودن برنامه ها و تلاش برای رشد باور ها و ارزش هاست.سید رضا مرتضوی افزود: در بعد 
هنری کنگره نیز باید کار های شاخصی انجام شود مانند شعر سلام فرمانده که هم در عرصه داخلی و هم بیم المللی تاثیرگذار باشد.وی  در بخش دیگری از سخنان خود 
سیاستگذاری برای سرکشی به خانواده های معظم شهدا و تلاش برای مردمی کردن این موضوع را از دیگر موضوعاتی برشمرد که باید مسئولان کنگره به آن توجه کنند.

در این دیدار همچنین مدیر کل صداوسیمای مرکز اصفهان، جریان سازی کنگره، تولید آثار هنری فاخر در حوزه های نمایشی و مستند و انعکاس مطلوب برنامه های 
جنبی کنگره مانند یادواره ها را مهم ترین رویکرد کمیته رسانه و ارتباطات عنوان کرد.دکتر افشارنیا، اتمام مرحله تحقیقات ساخت مستند های شهید خرازی و شهید 
احمد کاظمی را از دیگر فعالیت های کنگره برشمرد و افزود: در صورت تامین اعتبار به دنبال ساخت مستند ۱۰۰ قسمتی ۴۵ دقیقه ای از تمام زوایای پیدا و پنهان دوران 

دفاع مقدس هستیم.در حاشیه این نشست هر کدام از مسئولان کمیته های برگزاری کنگره به بیان گزارشی از فعالیت های انجام شده، پرداختند.

ناظر تزئینات معماری اداره کل میراث فرهنگی اصفهان 
گفت: عوارض و سوراخ های روی ستون های چهلستون 
که بــه تازگی تصاویــر آن در فضای مجازی منتشــر 
شده است، جدید نیســت و ربطی به موریانه ندارد.به 
گزارش باشگاه خبرنگاران جوان؛ تصاویری در شبکه 
های اجتماعی مبنی بر اینکه »موریانه ها چهلستون 
را خوردند« منتشــر شــده اســت که در این تصاویر، 
عوارضی بر بدنه ستون های چهلستون دیده می شود؛ 
اما ناظر تزئینات معمــاری اداره کل میراث فرهنگی 
اصفهان این عوارض را بی ارتبــاط به موریانه و مربوط 
به »سوسک چوب « دانست.بهشاد حسینی  با بیان 
اینکه ستون ها در دوران مختلف به اندازه کافی روغن 
خورده اند و مشکل خاصی ندارند، گفت: این عوارض 

در قطعات الحاقی که موسسه ایتالیایی » ایزمئو« در 
ستون های چهلستون کار کرده ، بیشتر دیده می شود 
اما آنچه مهم است اینکه، این عوارض ربطی به موریانه 
ندارد.وی تصریح کرد: در دهه چهل ایزمئو در داخل این 
ستون های چوبی آهن گذاشــته و در واقع آن چیزی 
که وزن ایوان چهلستون را تحمل می کند، سازه فلزی 
داخل این ستون هاست.»ایزمئو« موسسه ایتالیایی 
برای شرق میانه و شــرق دور است که در دهه های ۴۰ 
و ۵۰ شمسی به ایران آمد و در زمینه باستان شناسی، 
بررســی و مرمت بناها و محوطه هــای تاریخی ایران 
فعالیت چشم گیر داشت. مرمت میدان نقش جهان، 
عالی قاپو، چهل ستون، هشت بهشت و مسجد جمعه 
اصفهان از مهمترین فعالیت های مرمتی این موسسه 

در ایران به شمار می آیند.ناظر تزئینات معماری اداره 
کل میراث فرهنگی اصفهان گفت: عوارض مربوط به 
فعالیت موریانه، رَدِ گِل است. وقتی موریانه شروع به 
حرکت می کند، با تلفیقی از بزاق و مواد دفعی، تونل و 
کانال های گلی درســت می کند.وی تصریح کرد: این 
آفت به مکان هایی که در فضاهای باز هســتند، کمتر 
و در شــرایط خیلی خاص حمله می کند.حســینی 
اظهار داشت: پیگیر معضل سوسک چوب بوده ایم و 
یکسری مکاتبات هم در این رابطه با ژاپنی ها که در این 

رابطه صاحب نظر هستند، هم داشته ایم.

عکس: ایمنا
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مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان گفت: در سال جاری 
بالغ بر 840 ردیف پروژه در دستور قرار گرفت و به عنوان نمونه 34 زیرگذر در 
استان اصفهان در حال اجراست.فرزاد دادخواه، مدیرکل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای استان اصفهان با گرامیداشت یاد شــهدای مظلوم فلسطین و 
آرزوی پیروزی برای جبهه مقاومت در برابر رژیم غاصب صهیونیستی اظهار 
داشت: اصفهان با اقلیم ویژه و شرایط خاص در زمینه تردد و ترافیک، حجم 
بالای حمل و نقل بار و مســافر و تردد روزانه بیش از یک میلیون و 200 هزار 

خودرو در راه های اصلی استان و پروژه های متعدد از اهمیت بسیار بالایی در 
کشور برخوردار است.

وی با تقدیر از همکاری پلیس راه در اجرای پروژه های راه سازی گفت: در سال 
جاری بالغ بر 840 ردیف پروژه در دســتور قرار گرفت که به عنوان نمونه 34 
زیرگذر در استان اصفهان در حال اجراست و برای انجام این پروژه ها نیازمند 
همکاری مجموعه پلیس راه اســتان هستیم.دادخواه افزود: روکش راه ها و 
پروژه اصلاح نقاط پرتصادف و آموزش هــا، اقدامات در حوزه حمل و نقل در 
جای جای استان هم از دیگر فعالیت هایی اســت که در کنار ماموران پلیس 
راه انجام می شــود، آنها به عنوان یار و یاور ما بــوده و انصافا بخش عمده ای 
از زحمات ما در اجرای پروژه ها بر دوش این عزیزان بوده و هســت که جای 
تقدیر و تشــکر دارد.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان 
ادامه داد: زارع، رییس سابق پلیس راه اصفهان انصافا تیم خوبی را در پلیس 
راه استان تشکیل داده بود و این همفکری، همراهی و ارتباط صمیمانه ای که 
داشتند کمک کرد که ما بتوانیم به کاهش حوادث و اینکه کمتر کسی در راه ها 
کشته شــود و خانواده ای بی سرپرست نشــود، کمک کنیم.وی خاطرنشان 
کرد: به رییس پلیس جدیــد راه اصفهان هم تبریــک می گویم و برای وی 
در سمت جدیدشــان آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم همچنان این روند 
همکاری و همراهی بین مجموعه راهداری و پلیس راه در دوره وی نیز تداوم 

داشته باشد.

مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور در بازدید از فولاد مبارکه گفت: 
آنچه که در بازدید از مجموعه فولاد مبارکه مشــاهده کردم همگی در راستای 
فرمایشــات مقام معظم رهبری است که طی چند ســال اخیر بر حمایت از 

تولید، اشتغال آفرینی و رشد و توسعه تاکید فرموده اند.
مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور که روز شنبه 29 مهرماه به همراه 
جمعی از کارشناسان این سازمان از فولاد مبارکه بازدید می کرد، در مصاحبه با 
خبرنگار فولاد گفت: آنچه که در بازدید از مجموعه فولاد مبارکه مشاهده کردم 
همگی در راستای فرمایشــات مقام معظم رهبری است که طی چند سال 

اخیر بر حمایت از تولید، اشتغال آفرینی و رشد و توسعه تاکید فرموده اند.

 مدیریت ایرانی که به نحو احسن در مجموعه فولاد مبارکه به کار گرفته شده 
برای نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران مایه افتخار است

ســعید بابازاده افزود: مدیریت خوبی که فولاد مبارکه در این کارخانه معظم 
ایجاد کرده نمونه بارزی اســت از فکر، تلاش و مدیریــت ایرانی که به نحو 
احســن در این مجموعه به کار گرفته شــده و برای نظام مقدس جمهوری 
اسلامی ایران مایه افتخار است. کارکنان فولاد مبارکه نشان داده اند با همین 
منابع داخلی می توان بهترین خروجی و بهترین ثمره را برای کشور به بار آورد.

نقش ارزنده فولاد مبارکه در زمینه تولید ناخالص ملی و اشتغال آفرینی 
وی با تاکید بر این که فولاد مبارکه در زمینه تولید ناخالص ملی و اشــتغال 
آفرینی نیز نقش ارزنده ای ایفا کرده است، ادامه داد: طرح های توسعه فولاد 
مبارکه از جمله نیروگاه و نورد گرم شماره 2 این شرکت در کنار سایر فعالیت ها 
موجبات رشد و شکوفایی هرچه بیشــتر این کارخانه بزرگ و صنعت کشور را 

فراهم آورده است.

حضور در فولاد مبارکه؛ در راستای جامه عمل پوشاندن به همین تاکیدها و 
حمایت حداکثری از فولاد مبارکه 

مدیرکل دفتر ویژه ســازمان بازرسی کل کشور خاطرنشــان کرد: آنچه که در 
فرمایشــات مقام معظم رهبری، ریاســت قوه قضاییه و همچنین از سوی 

ریاست سازمان بازرسی کل کشور بر آن تاکید شده، راهبرد حمایت از تولید و 
صنعتگران اســت و حضور امروز ما در فولاد مبارکه نیز در راستای جامه عمل 

پوشاندن به همین تاکیدها و حمایت حداکثری از فولاد مبارکه است.

مصمم هستیم مشکلات احتمالی در روند تولید و اجرای طرح های توسعه 
فولاد مبارکه را برطرف کنیم

وی تاکید کرد: به عنوان ســازمان بازرسی کل کشــور مصمم هستیم که اگر 
در روند تولیــد و اجرای طرح های توســعه این شــرکت احتمالا مشــکلی 
وجود داشته باشــد یا از سوی ســایر ارگان ها مانع ایجاد شده است، با تهیه 

گزارش های آسیب شناسی و با حمایت هایی که از فولاد مبارکه انجام خواهیم 
داد، این موانع را برطرف کنیم تا همچنان شاهد رشد و شکوفایی هرچه بیشتر 

در این مجموعه بزرگ تولیدی کشور باشیم.

امیدواریــم مدیریت جهادی و عالی فولاد مبارکه در ســایر شــرکت ها و 
سازمان های کشور نیز گسترش یابد

بابازاده در بخش دیگری از سخنان خود خاطرنشان کرد: فعالیت های فولاد 
مبارکه در زمینه محیط زیست، استفاده بهینه از پساب های صنعتی و شهری، 
عمل به مسئولیت های اجتماعی و همچنین در زمینه خودکفایی و بومی سازی 

بسیاری از تجهیزات، احداث نیروگاه به منظور تامین برق موردنیاز شرکت و 
به طورکلی اقداماتی که این شرکت، کشور را به سمت خودکفایی سوق داده 
اســت همگی جای تقدیر دارد و امیدواریم مدیریــت جهادی و عالی فولاد 

مبارکه در سایر شرکت ها و سازمان های کشور نیز گسترش یابد.
 وی گفت: مقام معظم رهبری همواره در فرمایشات خود بر اهمیت مدیریت 
جهادی و تحول خواه و مدیرانی که پیگیر مســائل و امــور در حوزه نوآوری 
هســتند، تاکید فرموده اند، موضوعی کــه به خوبی در فــولاد مبارکه دیده 

می شود.
مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشــور پس از بازدید از جریان روند 
احداث نورد گرم 2 فولاد مبارکه گفت: امیدواریم هرچه زودتر این پروژه عظیم 
نیز تکمیل و به بهره برداری برسد و نیازهای کشور در ورق های فولادی به طور 

کامل در این مجموعه تولید شود.

فولاد مبارکه در شــرایط تحریم، شکوفایی هرچه بیشــتر صنعت کشور را 
پایه گذاری کرده است

وی در بخش دیگری از سخنان خود از فولاد مبارکه به عنوان افتخار ملی نام 
برد و عنوان کرد: همچنان که نبی مکرم اسلام بر دســت کارگران بوسه زده 
اســت ما نیز به نیابت از تمامی همکاران خود در سازمان بازرسی کل کشور 
دســت تک تک کارکنان این مجموعه را می بوســیم؛ مجموعه ای که واقعا 
 در شرایط تحریم ها، شــکوفایی هرچه بیشتر صنعت کشــور را پایه گذاری 

کرده است.

فولاد مبارکه مصداق بارز حدیث نبوی »خَیرُ النّاسِ مَن نَفَعَ النّاس« است
بابازاده تصریح کرد: فولاد مبارکه مصداق بارز حدیث نبوی »خَیرُ النّاسِ مَن 
نَفَعَ النّاس« است. این موضوع را فولاد مبارکه با خدماتی که به جامعه ارائه 

کرده و می کند، به منصه ظهور گذاشته شده است.
مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشــور در بخش پایانی سخنان خود 
گفت در این فرصت به همه کارکنان فولاد مبارکه خداقوت می گویم و برای این 

عزیزان و خانواده های محترم شان آرزوی سلامتی و توفیق دارم.

 مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان:

34 زیرگذر در استان اصفهان در حال اجراست

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان مطرح کرد:

 ایمن سازی صنعت ساختمان و معادن با محصولات
 ذوب آهن اصفهان

مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور:

آنچه كه در بازدید از فولاد مباركه مشاهده كردم همگی در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری است

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان گفت: اســتفاده از محصولات اســتانداردی 
مانند تیرآهن بال پهن این شرکت، در صنعت ساختمان سازی، انقلابی در 

احداث ساختمان های ایمن رقم می زند.
به گزارش بازار، مهدی کوهی در نشست با اصحاب رسانه در حاشیه بیست 
و پنجمین سمپوزیوم فولاد با بیان اینکه در برنامه تحولی سال جاری رشد 
تولید محصولات ارزش افزا را با جدیت تمام دنبال می کنیم،اظهار کرد: در 
کنار تولید مقاطع ساختمانی، محصولات آلیاژی، آرک و به ویژه ریل که نیاز 
اصلی کشور است مطابق با درخواست مشتری به صورت مستمر در برنامه 

تولید قرار دادیم.
وی افزود: در بخش ریل اولویت ما ابتدا تامین نیاز داخل اســت و در کنار 
این رویکرد، صادرات این محصول استراتژیک به کشورهایی مانند عراق و 

افغانستان را نیز دنبال می کنیم.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان تصریح کــرد: مقام معظم رهبری همواره بر 
تامین مسکن برای اقشار مختلف جامعه تاکید دارند و در این راستا ذوب 
آهن اصفهان با تولید تیرآهن بال پهن در تامین این نیاز ضروری هموطنان 

عزیزمان با افتخار نقش آفرین است.
وی ادامه داد: استفاده از این محصول اســتاندارد )تیرآهن بال پهن( در 
صنعت ساختمان سازی، انقلاب عظیمی در احداث ساختمان های ایمن 
رقم می زند زیرا این محصول از طریق فرآیند نورد گرم پیوســته و مطابق 
با استانداردهای روز دنیا هم اکنون تا ســایز 24 تولید شده و ارتقای سایز 
تولید آن نیز در برنامه قرار دارد، محصولی که به جوشکاری های نا ایمن در 

ساخت و ساز پایان می دهد.
مدیرعامل این مجتمع عظیم صنعتی در ادامه ابراز کرد: در کنار ساختمان 
سازی ایمن، برای افزایش ضریب ایمنی در معادن کشور نیز انواع آرک ها را 

در کارخانه تولید کردیم و سفارشات بسیاری در این زمینه داریم.
مهدی کوهی در پاسخ به سوال خبرنگاران در خصوص برنامه های زیست 
محیطی شــرکت نیز بیان کرد: حفاظت از محیط زیســت و پیشگیری از 
آلودگی آب، خاک و هــوا وظیفه هر تولید کننده محصول اســت و در این 
زمینه ذوب آهن اصفهان نیز پروژه های زیســت محیطی بسیاری را اجرا 
کرده و برنامه جامع زیست محیطی این شــرکت نیز با همکاری سازمان 
حفاظت محیط زیست اســتان در دســت تدوین قرار دارد و همچنین در 
بخش تولید نیز محصولات ســازگار با محیط زیســت را در برنامه تحولی 

شرکت قرار دادیم.
مدیرعامل ذوب آهــن اصفهان به مقوله تامین زیرســاخت ها برای تولید 
پایدار فولاد نیز اشــاره و بیان کرد: مجموعه های فولادی باید تمام تمرکز 
خودشان را بر تولید و تنوع محصول قرار دهند اما چند سالی است که قطعی 
برق و گاز تولید آنها را تحت الشــعاع قــرار داده بنابراین در کنار خودتامین 
شدن صنایع، مسئولین هم نیاز است از صنعت ارزش آفرین فولاد حمایت 
بیشتری داشته باشند.وی گفت: صنعت فولاد کشور به ویژه هنگام تحریم 
ها، بر اساس بومی سازی های بسیاری که انجام داد، » ما می توانیم « را 
در عمل به اثبات رساند بنابراین هرگونه حمایت از این صنعت ارزش آفرین 

توسعه و پویایی بیش از پیش را برای کشور عزیزمان رقم می زند.


	1
	2
	3
	4
	5
	6
	7
	8

